
روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی                               

شنبه  4  آذر  1402
 11 جمادی الاول  1445 

25   نوامبر    2023
 شماره   3961     

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

در حاشیه سفر وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به اصفهان برای افتتاح هتل پنج ستاره در مجاورت گذر 
تاریخی و فرهنگی چهار باغ مطرح شد:

گردشگری محور توسعه اصفهان؛ اما بدون زیرساخت لازم!

5

 به زودی کلنگ کلانتری حصه به زمین
 زده می شود

بهسازی15 خانه محرومان به همت گروه های 
 خط قرمز!جهادی اصفهان

اخطار به 226 واحد 
و تعطیلی 10 واحد 

آلاینده در آبان

اسراییل در صحنه 
جنگ غزه در حال 

غرق شدن است

مهلت تبدیل رای 
تخریب ساختمان های 
غیر مجاز در اصفهان رو 

به پایان است
55 7

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

فرماندار کاشان تشریح کرد:
طرح ملی مسکن در کاشان به کجا 

2انجامید؟

آگهی فراخوان  ارزيابی کيفی شماره 4020/6003
آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای)شماره  200200۱۱۸۸000053  در سامانه ستاد(

روابط عمومی شركت برق منطقه ای اصفهان

شركت توزیع نیروی برق استان اصفهان -  امور تداركات و انبارها

نوبت  دوم

شركت توزيع برق اســتان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نياز خود به شرح ذيل را ، از طريق مناقصه عمومی دو شركت فراخواننده: شركت برق منطقه ای اصفهان

مرحله ای به پيمانكار واجد صلاحيت واگذار نمايد 

شركت توزيع برق استان اصفهانشركت برق منطقه ای اصفهان

 رییس سازمان مدیریت بحران در حالی که به زنجان سفر کرده بود، در گفت و گو با خبرنگاران از 
مخاطرات جدی، عینی و فاجعه آمیز فرونشست در »اصفهان« گفت؛

در آیین گشایش هجدهمین نمایشگاه 
بین المللی سنگ، معادن، ماشین آلات 
و صنایع وابسته در اصفهان مطرح شد: 
ویژگی صنعت سنگ ماندگاری در تاریخ 

و نمایش هنر صنعتگران است؛

به شکوه تخت جمشید 
و به قوام نقش جهان
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کسی حق ندارد 
تیم ملی را تخریب کند
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م  الف: ۱604۸02

شرايط و  الزامات ورود به فراخوانموضوع شماره  فراخوان

4020/6003
ارزیابی کیفی توان تأمین خدمات خودروهای 

استیجاری در محدوده شرکت برق منطقه ای اصفهان 
دارا بودن گواهی صلاحیت خدمات پشتیبانی از  سازمان 

کار و امور اجتماعی در زمینه فعالیت حمل و نقل  

نحوه دریافت استعلام  های ارزیابی كیفی: كلیه مراحل برگزاری فراخوان های ارزیابی كیفی از دریافت و تحویل اسناد استعلام ارزیابی كیفی تا تهیه 
لیست كوتاه، با مراجعه به "سامانه تداركات الكترونیكی دولت)ستاد(" به آدرس www.setadiran.ir امكان پذیر خواهد بود.

 )اطلاعات تماس "سامانه تداركات الكترونیكی دولت)ستاد(" جهت انجام مراحل عضویت در سامانه و دریافت گواهی امضاء الكترونیكی)توكن(: 
مركز تماس:41934-021، دفتر ثبت نام: 88969737 و  85193768-021  تماس با کارفرما، در صورت لزوم در ساعات اداری روزهای کاری 

با شماره 031-36270820(

مهلت دریافت استعلام های ارزیابی کیفی : از ساعت10:00 صبح روز شنبه مورخ 1402/08/27 لغایت ساعت 16:00 روز پنجشنبه مورخ 1402/09/09
مهلت و محل تحویل استعلام  های ارزیابی كیفی : نسخه الكترونیكی كلیه مدارك و مستندات استعلام  ارزیابی کیفی بایستی حداكثـر تا ساعت 

14:00 روز دوشنبه  مورخ 1402/09/27 در "سامانه تداركات الكترونیكی دولت)ستاد( بارگذاری گردد.
شرایط فراخوان های  ارزیابی: 

1- پس از بررسی اسناد و مدارك واصله فراخوان  ها در چهارچوب ضوابط و مقررات از شركت های واجد شرایط برای دریافت اسناد و مدارك مناقصه، 

دعوت بعمل خواهد آمد.

2- شركت برق منطقه ای اصفهان می تواند تا 2 سال آینده از نتایج این فراخوان ها  جهت اجرای پروژه های مشابه استفاده نماید. 

3- سایر شرایط و اطلاعات مربوط به فراخوان  ها در استعلام ارزیابی كیفی، موجود می باشد.

ضمنا " می توانید این آگهی را در سایت های اینترنتی مشاهده کنید

 www.setadiran.ir         http://iets.mporg.ir                            www.tavanir.org.ir                                www.erec.co.ir                

مدت دریافت اسناد مناقصه : از روز دوشنبه مورخ 1402/09/06  تا ساعت 19:00یکشنبه  مورخ 1402/09/12  بصورت الکترونیکی و از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(

مدت تحویل پیشنهادات : از روزدوشنبه  مورخ 1402/09/13  تا ســاعت 08:00 صبح روز شنبه  مورخ 1402/09/25  بصورت الکترونیکی و از طریق 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(

محل تحویل پیشنهادات : سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(
تضامین مورد قبول :پیشنهاددهندگان مكلفند معادل مبلغ سپرده شركت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانكی معتبر یا فیش واریزی به حساب 
جاری سپهر صادرات به شماره 105042522005  ویا اوراق مشارکت بی نام تضمین شده بانکها و دولت با قابلیت بازخرید قبل از سررسید)موضوع 

قانون نحوه انتشار اوراق مشارکت( به نام شركت توزیع برق استان اصفهان ارائه دهند . به پیشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش و سپرده های كمتر 

از میزان مقرر و چك شخصی ترتیب اثر داده نخواهد شد . 

سایر توضیحات : 
1- هزینه درج آگهی مناقصه در صفحات  داخلی روزنامه های  جمله و زاینده رود  به عهده برنده مناقصه میباشد.

2- داوطلبان می توانند جهت كسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 13-36273011  داخلی  4274 و 4275 واحد مناقصات تماس حاصل نمایند.

3- اسناد و مدارك و اطلاعات این مناقصه  از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir قابل دسترسی 

میباشد وهمچنین آگهی این مناقصه  در سایت پایگاه ملی مناقصات ایران به آدرس  http://iets.mporg.ir و سایت شركت توزیع برق استان 

اصفهان به آدرس www.epedc.ir   قابل دسترسی می باشد . 

4- به پیشنهادات فاقد مهر و امضاء و یا مبهم و مشروط و مخدوش و یا بدون سپرده معتبر و یا لاك گرفته شده با لاك غلطگیر و یا پیشنهاداتی كه 

پس از تاریخ تعیین شده واصل گردد مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.

5- کلیه فرایند مناقصه بصورت الکترونیکی و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( انجام خواهد گرفت اما ارسال سپرده شرکت در 
مناقصه بصورت لاک و مهر شده قبل از برگزاری مناقصه الزامی است . 

6- آدرس : اصفهان خیابان شریعتی – شرکت توزیع برق استان اصفهان – دبیرخانه

 7- لازم اســت مناقصه گران در صــورت عدم عضویت قبلــی ، مراحل ثبــت نام در ســایت تــدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس

 www.setadiran.ir و دریافت گواهی امضای الکترونیکی راجهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس1456

آگهی مناقصه عمومی

محمد علی جزینی – رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری بهارستان م الف: 1604330

نوبت دوم

سازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری بهارستان در نظر دارد جهت انجام پروژه ذیل از طریق برگزاری مناقصه عمومی انتخاب پیمانکار نماید.

 آگهی مزایده نوبت اول

مهدی مختاری- شهردار کلیشاد و سودرجان  م الف: 1604586

شهرداری کلیشاد و سودرجان به استناد مصوبه شماره 1402/6/6159 مورخ 1402/08/13 شورای محترم اسلامی شهر در نظر دارد نسبت به فروش یک 
قطعه زمین به متراژ حدود 313/5 متر مربع با کاربری صنعتی کارگاهی در شهر کلیشاد و سودرجان با مشخصات ذیل صرفاً از طریق سامانه ستاد اقدام نماید. 

لذا از متقاضیان واجد الشرایط دعوت می گردد مطابق با زمان بندی اعلامی در مزایده شرکت فرمایند.
الف( مشخصات:

چاپ دوم

ب( زمان بندی:
1( تاریخ انتشار: 1402/08/23

2( مهلت دریافت اسناد: تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1402/09/01
3( تاریخ بازدید: از تاریخ 1402/08/23 تا تاریخ 1402/09/11

4( مهلت ارسال پیشنهاد: تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1402/09/11
5( تاریخ بازگشایی: 1402/09/12 ساعت 15

- محل دریافت و تحویل اسناد مزایده صرفاً از طریق سامانه ستاد می باشد.
- شرکت کنندگان باید سپرده ای معادل 5 درصد معادل قیمت پایه کارشناسی 

شده را به حساب سپرده شهرداری واریز و یا نسبت به صدور ضمانت نامه بانکی 
در وجه شهرداری تحت عنوان سپرده شرکت در مزایده اقدام نمایند.

- برندگان اول، دوم و سوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده 
آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به معامله در اسناد مزایده مندرج می باشد.
- شهرداری در رد و قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.

 www.setadiran.ir آدرس سامانه ستاد: سامانه تدارکات الکترونیک دولت
چاپ اول: 1402/08/23    چاپ دوم: 1402/08/28

قیمت کارشناسی سالانه )ریال(قیمت پایه کارشناسی)ریال(متراژ )متر مربع(آدرسردیف

1
شهر کلیشاد و سودرجان 

خیابان امیر کبیر کوچه صنعت
313/521/945/000/0001/097/250/000

                   آگهی مزایده )نوبت اول(

          *آگهی مزایده *   

م الف: 1603175

م الف: 1603817

سید جواد لقمانی – شهردار مینادشت 

حسین دهقان - شهردارمیمه                 

چاپ دوم

نوبت اول

شهرداری مینادشت در نظر دارد طی تشریفات مزایده عمومی به استناد بند 9 ماده 55 قانون شهرداریها مصوب 1334/4/11 با اصلاحات و الحاقات 

و بند 14 ماده 71 قانون تشکیلات و وظایف و انتخابات شورای اسلامی بر اســاس مصوبه شواری محترم اسلامی شهر نسبت به اجاره دوشنبه بازار با 

توجه به نظریه کارشناس رسمی دادگستری با امکانات موجود با قیمت پایه ماهیانه 60/000/000 برای مدت یکسال اقدام نماید. لذا متقاضیان واجد 

شرایط می توانند از تاریخ انتشار این آگهی تا روز دوشنبه مورخ 1402/09/06 به سامانه ستاد مراجعه واسناد مزایده را دریافت نموده و قیمت پیشنهادی 

خود را تا روز پنج شنبه مورخ 1402/09/16 در ســامانه ستاد بارگذاری و پاکت سپرده ضمانتنامه بانکی شــرکت در مزایده تحویل دبیرخانه محرمانه 

)حراست( شهرداری گردد.

 در ضمن اولویت با افرادی خواهد بود که دارای مجوز می باشند.                         هزینه درج آگهی بعهده برنده مزایده خواهد بود. 

 شهرداری میمه به استناد مجوز شماره 401/171 مورخ 1402/8/25 شورای محترم اسلامی شهر میمه در نظر دارد ازطریق مزایده  عمومی نسبت   به واگذاری  

یک واحد تجاری واقع در خیابان ساحلی جنب شهرداری  میمه- نانوایی شهرداری  از طریق اســتیجاری  اقدام نماید .  لذا متقاضيان ميتوانند از تاریخ   درج 

آگهی در روزنامه  حداكثر  تا  تاریخ 1402/8/29   از طریق برد اعلان عمومی ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشــانی  setadiran.ir  مراجعه و نسبت 

 به دريافت فرم مربوط به  شــركت در مزایده  اقدام و یا جهت کســب اطلاعات با شماره تلفن45422434 – 031 این شــهرداری تماس حاصل و یا به سایت

  www.meymeh.ir مراجعه نمایند. 
ضمناً شهرداری در رد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختاراست و هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده میباشد. 

سپرده شرکت در مناقصه )ریال(ردیف اعتباریبرآورد اولیه )ریال(نام پروژه

خرید و نصب تجهیزات سخت افزاری و نرم افزاری 
کارت بلیط )AFC( و مدیریت ناوگان )AVL( اتوبوس 
های سازمان مدیریت حمل و نقل شهرداری بهارستان

50/000/000/0002202002/500/000/000

1- متقاضیان جهت کسب اطلاعات بیشتر و اخذ اوراق مناقصه می توانند از تاریخ چاپ آگهی تا مورخ 1402/09/05 نسبت به خرید اسناد مناقصه از 
سامانه خدمات الکترونیک دولت )ستاد( اقدام نمایند.

2- پیشنهاد دهندگان باید پیشنهادهای خود را تا پایان وقت اداری روز چهارشــنبه مورخ 1402/09/15 که باید در سامانه خدمات الکترونیک دولت 
)ستاد( بارگذاری نمایند.

3- پیشنهادهای رسیده راس ساعت 12:00 بعد از ظهر پنجشنبه مورخ 1402/09/16 در کمیسیون عالی معاملات که در محل سازمان مدیریت حمل و 
نقل شهرداری بهارستان تشکیل می گردد بازگشایی می گردد.

4- سازمان مدیریت حمل ونقل شهرداری بهارستان در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.
5- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج می باشد.

برنامه های محیط زیست استان برای کاهش آلاینده ها در شهر های آلوده؛  
 خروج 200 واحد کوره ریخته گری از محدوده شهرهای اصفهان، نجف آباد و خمینی شهر

بازشدنِ تدریجی گره کورِ کوره ها

44 ساختمان ناایمن 
 شناسایی شده در اصفهان

 به مرز اخطار رسیدند
و همچنان در مرحله 

هشدار و اخطار!

مدیر فنی تیم کشتی فرنگی اصفهان:
پس از 23 سال 

طلا گرفتیم 
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 توضیحات حاج رسولی ها درباره ادعای 
استفاده از منابع قم در اصفهان

12 تُن ماده شیمیایی به محل گود نخاله 
فولادشهر منتقل شد

قصه هزار و یک شبِ همسان سازی!
بازنشستگان در ایستگاهِ سرآغازِ انتظار برای افزایش حقوق های کمتر از 10میلیون

 لزوم هم افزایی 
 دستگاه ها برای استفاده

  از ظرفیت ها و
 خدمت رسانی به مردم

دامداری های حاشیه 
اصفهان در شرق 
تجمیع می شوند

هزینه 2 طرح آبرسانی در 
 استان اصفهان از 

 »مولد سازی دارایی 
دولت« تأمین می شود

کاوشی که درگیر و دار کمبود بودجه، ناتمام مانده است

چالشِ جسدِ بانوی اشکانی!
3 37

4
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

یکشنبه  28  آبان  1402
5  جمادی الاول 1445

19  نوامبر 2023
 شماره 3956    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

سالروز میلاد حضرت زینب)س(  را تبریک می گوییم 

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir

تاريخ بازگشايیشماره مناقصهموضوع مناقصهرديف
پاكات مناقصه

ساعت بازگشايی 
پاكات مناقصه

مبلغ 
ضمانتنامه)ريال(

1
مناقصه برونسپاری بهره برداری 

برق شهرستان خور وبیابانک
08/302.909.000.000 صبح2520/14021402/09/25

2
مناقصه برونسپاری بهره برداری 

برق شهرستان اردستان
09/003.402.000.000 صبح2521/14021402/09/25

3
مناقصه برونسپاری بهره برداری 

برق شهرستان نایین
09/302.754.000.000 صبح2522/14021402/09/25

4
مناقصه برونسپاری بهره برداری 

برق شهرستان نطنز
10/003.346.000.000 صبح2523/14021402/09/25

نوبت دوم 

کســی اجازه ندارد الان تیم ملی را تخریب کند و خدایی 
ناکرده به بازیکنان و کادرفنی ایراد بگیــرد. به نظرم الان 
بهترین نسل را داریم. چه تخریبی؟ الان 9 بازی بدون باخت 
داریم و نیمه اول ازبکستان هم بازی خوبی انجام دادیم. 
با همان نیمه اول پیش خودمان گفتیم که فینالیست جام     

ملت های آسیا هستیم. فوتبال همین است. 



فرماندار کاشان تشریح کرد:

طرح ملی مسکن در کاشان به کجا انجامید؟

    فرماندار کاشان، وضعیت ساخت و ساز طرح اقدام ملی 
مسکن در کاشــان را در جمع مطالبه گران بخش مسکن 
این شهرستان تشریح کرد.به گزارش خبرگزاری تسنیم از 
کاشــان، محمدشــریف زارعی در جمع مطالبه گران بخش مسکن 
شهرستان کاشان با بیان اینکه حوزه مسکن یکی از اولویت های مهم 
دولت سیزدهم است، اظهار داشــت: در این زمینه دولت تمام تلاش 
خود را به کار گرفته اســت و این مهم در سراسر کشور مورد توجه قرار 

دارد.
وی افزود: در استان اصفهان و شهرستان کاشان نیز به صورت ماهانه 
شــورای مســکن را برگزار می کنیم و چند مســئله در این شهرستان 
مطرح است؛ اول طرح اقدام ملی مســکن یا همان پروژه یک هزار 
و 450 واحدی مسکن است و عده ای ســال 99 در دولت قبل بدون 
هیچ اقدام اجرایی در این زمینه 40میلیــون تومان از متقاضیان پول 

دریافت کردند.
فرماندار شهرستان کاشان ابراز داشت: پس از پایان دولت دوازدهم و 
آغاز دولت ،فعالیت آماده سازی در راستای ساخت طرح ملی مسکن 

در کاشــان صورت گرفته اســت و زمین مورد نیاز تامیــن، تفکیک و 
اقدامات اجرایی نظیر انتخاب پیمانکار و ... صورت پذیرفت.

وی گفت: 14 ماه از انتخاب پیمانکار گذشــته اســت و تاکنون برخی 
از بلوک ها به سقف هشــتم رســیده و برخی از بلوک ها نیز اقدامات 
زیربنایی نظیر گــچ کاری و ســایر اقدامات در حال انجام اســت در 
حالی که از این یک هزار و 455 متقاضــی 230 متقاضی فقط همان 
40 میلیون اولیه را پرداخت کردند و حدود 200 نفر دیگر بین 40 تا 80 

میلیون تومان پرداخت کردند.
زارعی تصریح کرد: برای پروژه اقدام ملی مســکن باید 360 میلیون 
تومان آورده داشته باشــیم؛ دولت وام 350 میلیون تومانی را مصوب 
و سهم خود را پرداخت کرد و با آورده متقاضیان در تلاش است تا این 

پروژه پیشرفت داشته باشد.
وی با بیان اینکه تعهدات دولت انجام شده است، تاکید کرد: بدهی به 
پیمانکار نداریم و اگر پول به سیستم وارد شود اجرای پروژه با سرعت 
بیشــتری انجام می شــود و ما تعهد کردیم که پروژه تــا بهمن 1403 
تحویل متقاضیان شــود در حالی که برخی واحدها زودتر از این مورد 

تحویل می شود.فرماندار شهرستان کاشــان با بیان اینکه متقاضی را 
به پرداخت ســهم خود ترغیب کرد، افزود: در پروژه 593 واحدی تنها 
40 نفر 360 میلیون تومان پرداخت کرده اســت و  این موضوع تحت 
تاثیر تبلیغات ســوء قرار گرفتــه و ظلم در حق مردم اســت در حالی 
 که اقدامات مختلــف در راســتای پرداخت ســهم متقاضی صورت 

گرفته است.
وی ضمن اشــاره به اقدامات دولت در زمینه تامین زیرســاخت های 
برق، آب و گاز ویژه طرح اقدام ملی مســکن ابراز داشــت: در کاشان 
27هزار متقاضی طرح نهضت ملی داریم که 11هــزار و 500 متقاضی 
فعال و تاییدشده دارد که برای پنج هزار متقاضی زمین تامین شده و 

برای مابقی هم در حال تامین زمین هستیم.
زارعی با بیان اینکه در شهرهای اقماری شهرستان کاشان زمین مورد 
نیاز برای این طرح تامین شده اســت، گفت: در تمامی شهرها کار در 
حال آغاز است و در شهرهای اقماری هیچ مشــکلی نداریم و حدود 
40 روستا نیز معرفی شده که زمین لازم برای طرح مسکن روستایی 

وجود دارد تا اقدامات لازم در این روستا صورت پذیرد.

استانبا مسئولان 
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سرپرست اداره کتابخانه های عمومی تیران و کرون:

 دسترسی نامناسب، مانع رونق و عضوگیری کتابخانه ها 
شده است

سرپرست اداره کتابخانه های عمومی تیران و کرون گفت: عدم دسترسی آسان به کتابخانه های عمومی 
این شهرستان مانع جذب عضو به این مراکز شــده است.حسین فدایی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
در حال حاضر ســه کتابخانه عمومی در شــهرهای تیران و کرون راه انداری و دو کتابخانه مشارکتی نیز 
فعال اســت.وی با بیان  اینکه کتابخانه عمومی بخش کرون در جذب عضو موثر بوده، تصریح کرد: عدم 
دسترسی آســان به کتابخانه های عمومی در جذب عضو تاثیر گذاشــته و منجر به کاهش جمعیت این 
مراکز شده است.سرپرست اداره کتابخانه های عمومی تیران و کرون، گفت: بخش روستایی این منطقه 
برای بهره گیری از ظرفیت کتابخانه های عمومی باید به شهرها سفر کنند و همین موضوع بر انگیزه آنان 
تاثیر گذاشته و هزینه حمل و نقل به آنان تحمیل می شود.فدایی اضافه کرد: راه اندازی کتابخانه عمومی 
در روستاها و شهرها به صورت مشــارکتی با دیگر دســتگاه ها و نهادها امکان پذیر بوده و اداره کتابخانه 
عمومی در تامین منابع کتاب و کتابدار همکاری می کنند.وی در خصوص پیگیری های متعدد راه اندازی 
کتابخانه سیار برای روستاهای تیران و کرون گفت: این کار به دلیل عدم تامین خودرو تاکنون بی پاسخ 
مانده اســت.رییس اداره کتابخانه های عمومی تیران و کرون، یادآور شد: این شهرستان به دلیل وجود 

40 روستا و  پراکندگی آن ها به چنین خدمتی نیاز دارد.
فدایی یادآور شــد: نهاد کتابخانه های عمومی پیگیر خرید تعدادی خــودرو و تجهیز آن ها برای مناطق 
مختلف کشور است که اولویت بخشی به این خطه مورد اهمیت است.وی، تعداد اعضای کتابخانه های 
عمومی این  منطقه را ســه هزار نفر اعلام  کرد و افزود: این تعداد عضو نســبت به جمعیت 72 هزار نفر 
کم  بوده و طرح های کتاب خوانی و تسهیل شــرایط در جذب عضو نقش دارد.به گفته فدایی، طرح های 
فرهنگی و هنری و نشست های کتاب خوانی در این مراکز انجام می شود که در جذب عضو ارائه خدمات 
متفاوت نقش دارد.سرپرســت اداره کتابخانه های عمومی تیران و کرون با بیان اینکه این شهرســتان 
کتاب فروشی متنوع ندارد، گفت: از متولیان امر درخواست داریم تا توسعه فرهنگی بخش های مختلف 

را انجام دهند که راه اندازی کتاب فروشی به این موضوع کمک  می کند.
 

سرپرست دادگاه عمومی بخش زواره خبر داد:

دستگیری ضارب محیط بان اردستانی
سرپرســت دادگاه عمومی بخش زواره گفت: پس از حضور متهم پرونــده محیط بان مجروح در مرجع 

قضایی و تفهیم اتهام نامبرده با دستور قضایی شکارچی مجرم بازداشت شد.
علی نهادی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: پس از حضور متهم پرونده محیط بان مجروح در مرجع قضایی 

و تفهیم اتهام نامبرده با دستور قضایی، شکارچی مجرم بازداشت و به زندان نایین منتقل شد.
وی با بیان اینکه دســتگاه قضا با قاطعیت تمام از حقوق عامه دفاع می کنــد و با افرادی که جان و مال 
دیگران را بی محابا فدای خواسته های شخصی خویش می کنند قاطع برخورد می شود، افزود: هشدار 

می دهیم که برخورد با افراد متجری، سخت و بدون اغماض و مسامحه خواهد بود.
سرپرست دادگاه عمومی بخش زواره در پاسخ به این سوال که برخورد دستگاه قضایی با متهمین این 
پرونده چگونه خواهد بود، گفت: کار دادگاه و دستگاه قضایی شتاب زده نیست و مطمئنا لطمات روحی 
وارده به جامعه و خانواده محیط بان مصدوم جبران خواهد شــد.همچنین رییس اداره محیط زیست 
شهرستان اردســتان در خصوص آخرین وضعیت محیط بان مجروح به ایسنا گفت: طبق پیگیری های 
انجام شــده حال عمومی محیط بان اداره محیط زیست شهرستان اردســتان در حال بهبودی است و 
امیدواریم هر چه زودتر از بیمارستان مرخص شود.حسین شواخی گفت: اداره محیط زیست شهرستان 
اردستان دارای هشت محیط بان است و از دستگاه قضایی اردستان و زواره می خواهیم با توجه به اینکه 
نیروهای این اداره ضابطان دادگستری هستند، احکام بازدارنده ای نســبت به متخلفان و شکارچیان 

داشته باشند.

دولت وام 350 میلیون تومانی را مصوب و سهم 
خود را پرداخت کرد و با آورده متقاضیان در 

تلاش است تا این پروژه پیشرفت داشته باشد

اعزام ۱۰۰۰ نفر از آران و بیدگل به مناطق عملیاتی جنوب
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج آران و بیدگل ضمن اشاره به اعزام بیش از 1000 نفر از شهروندان آران و بیدگلی به مناطق عملیاتی جنوب گفت: 280 دانش آموز به اردوی 
راهیان نور تا پایان سال اعزام می شوند.سرهنگ ابوالفضل حسین دوست در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در آران و بیدگل، ضمن اشاره به اعزام دانش آموزان آران و بیدگلی 
به اردوی راهیان نور اظهار داشت: در این مرحله از اعزام 135 دانش آموز دختر در قالب سه دستگاه اتوبوس به اردوی راهیان نور جنوب کشور اعزام می شوند.وی با بیان 
اینکه دومین اعزام دانش آموزان در بهمن ماه است، افزود: در دومین مرحله از اعزام دانش آموزان پسر به اردوی راهیان جنوب کشور اعزام می شوند و 150 نفر از دانش آموز 
پسر به این اردو اعزام می شوند و از برکات معنوی این برنامه چند روزه استفاده می کنند.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان آران و بیدگل با بیان اینکه اعزام اردوی 
راهیان نور ویژه عموم مردم نیز در روزهای پایانی سال پیش بینی شده است، ابراز داشت: با توجه به اعزام های سال قبل پیش بینی می شود بیش از 800 نفر از شهروندان 
آران و بیدگلی به اردوی راهیان جنوب کشور اعزام شوند.وی با بیان اینکه در ویژه برنامه های اردوی راهیان نور بخش های مختلفی پیش بینی شده است، گفت: روایتگری، 
بازدید از مناطق مختلف عملیاتی در جنوب کشور، ویژه برنامه های مختلفی مذهبی و فرهنگی از جمله بخش هایی است که برای این اردوی فرهنگی مذهبی در نظر گرفته 
شده است.سرهنگ حسین دوست با بیان اینکه دانش آموزان و عموم مردم با اعزام به مناطق عملیاتی جنوب کشور در قالب اردوی راهیان نور با آرمان های امام راحل و 

شهدا تجدید بیعت می کنند، تصریح کرد: اعزام دانش آموزان به مناطق عملیاتی جنوب کشور دستاوردهای فرهنگی و معنوی متعددی را به دنبال دارد.

فرمانــده انتظامی نطنــز از مصالحــه 76 درصد از 
پرونده های ارجاع به مراکز مشاوره پلیس نطنز خبر 
داد.سرهنگ مهدی کریمی در گفت وگو با خبرنگار 
تسنیم در نطنز از مصالحه 76 درصدی پرونده های 
ارجاعی به مرکز مشــاوره پلیس خبــر داد و اظهار 
داشت: در ابتدای ســال تاکنون بیش از یک هزار و 
300  پرونده به کلانتری های سطح شهرستان نطنز 

ارجاع شده است.
وی با بیان اینکه بیش از دو سوم پرونده ها معادل 
76 درصد منجر به مصالحه و ســازش شده است، 
ابراز داشــت: مرکز مشــاوره معاونــت فرهنگی و 
اجتماعی پلیس نطنز در سال های اخیر توانسته  با 

تعامل سازنده با سازمان و دیگر ارگان ها و نهادهای 
ذی ربط به گونه ای عمل کرده که امروز به عنوان یکی 
از مراکز روانشناسی موفق در سطح شهرستان نطنز 

و استان اصفهان شناخته می شود.
فرمانده انتظامی نطنز در ادامــه تصریح کرد: مرکز 
مشــاوره پلیس آمــاده ارائه خدمات مشــاوره به 
شهروندان در زمینه های روان شناسی، خانوادگی، 
حقوقی، فردی، شغلی، تربیتی، ازدواج و ... است 
و شــهروندان می توانند به مرکز مشاوره پلیس در 

کلانتری های بادرود و نطنز مراجعه کنند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: با اجرای 
طرح امنیت محله محور در بادرود، یک خرده فروش 

موادمخدر با نیم کیلوگرم تریــاک و پنج نفر معتاد 
متجاهر شناسایی و دستگیر شدند.

کریمی افزود: در پی مطالبات مردمی و در راستای 
برخورد قاطــع و بدون اغماض با هنجارشــکنان و 
مخلان نظم و امنیت،طرح امنیــت محله محور در 
شهر بادرود به اجرا در آمد و متهمان پس از تشکیل 

پرونده مقدماتی به مراجع قضایی معرفی شدند.

 ۷۶ درصد پرونده های ارجاع به مراکز مشاوره پلیس
 نطنز مصالحه شد

عکس: فارس

عکس    خبر   

پاداش شرکت گاز به 
مشترکان کم مصرف 

در آران و بیدگل
رییس بهره برداری و تعمیرات اداره 
گاز شهرســتان آران و بیدگل گفت: 
مشــترکانی که در فصل سرد سال 
نسبت به سال گذشته صرفه جویی 
در مصــرف داشــته باشــند بــا 
تخفیف های ویژه در مبلغ پرداخت، 

تشویق می شوند.

سارقان ۷۸ موتورسیکلت در کاشان دستگیر شدند
فرمانده انتظامی شهرستان کاشان از دستگیری سارقان 78 موتورسیکلت در کاشان خبر داد.

سرهنگ ایرج کاکاوند در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کاشان، ضمن اشاره به دستگیری سارقان 
78 موتورسیکلت در کاشان، اظهار داشت: شناسایی و دستگیری سارق یا سارقان موتورسیکلت ها 
در دستور کار ماموران انتظامی این شهرســتان قرار گرفت. وی با بیان اینکه دو سارق در این رابطه 
توسط کارآگاهان پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی شهرستان کاشان دستگیر شدند، افزود: این 
شناســایی پس از بررســی صحنه های صورت پذیرفت و طی هماهنگی با مرجع قضایی در یک 
عملیات متهمان دستگیر و به پلیس آگاهی منتقل شدند.فرمانده انتظامی کاشان خاطرنشان کرد: 
متهمان در تحقیقات صورت گرفته هنگامی که با مدارک و مســتندات پلیس مواجه شدند به 78 
مورد سرقت اقرار کردند و در این خصوص پرونده تشکیل و این افراد برای انجام اقدامات قانونی 
تحویل مرجع قضایی شدند.کاکاوند با اشــاره به تلاش کارآگاهان برای شناسایی مال باختگان و 
اخذ شکایت آن ها گفت:  تحقیقات و اقدامات جهت شناسایی مال خران و کشف اموال مسروقه و 
استرداد آن ها به مال باختگان در دستور کار کارآگاهان پلیس آگاهی شهرستان کاشان قرار دارد.

وی در بخش دیگری از ســخنان خود از مصالحــه 79 درصدی پرونده ها در واحدهای مشــاوره 
کلانتری های کاشــان خبر داد و تصریح کرد: این آمار از پرونده های ارجاعی به دوایر مشــاوره و 

مددکاری کلانتری های این شهرستان در هشت ماهه سال جاری به دست آمده است.

 آغاز المپیاد ورزشی بسیج اساتید کشور در کاشان با حضور
 ۱۵۰ ورزشکار

رییس دانشگاه فنی و حرفه ای کاشان از آغاز المپیاد ورزشی بسیج اساتید کشور در این شهرستان 
خبر داد و گفت: این اساتید در چهار رشته تیمی با یکدیگر به رقابت می پردازند و امیدواریم این مهم 

اولین گام برای احیای تفکر بسیجی در بستر دانشگاه فنی و حرفه ای باشد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از  کاشان، حمیدرضا تفویضی در مراسم افتتاحیه المپیاد ورزشی بسیج 
اساتید کشور در کاشان اظهار داشت: این المپیاد برای نخستین بار در کاشان و به میزبانی دانشگاه 

فنی و حرفه ای این شهرستان برگزار می شود.
وی با بیان اینکه با برگزاری این المپیاد یک کار ارزشی و اثرگذار را می توان رقم زد، گفت: در فرآیند 
آموزش مولفه های مختلفی تاثیرگذار است، اما آنچه درس را در ذهن دانشجو نهادینه می کند، خود 
استاد است. از این رو آنچه لازم بود در این دوره به آن توجه شود ایجاد انگیزه برای اساتید بود و بر 

این اساس کار تیمی خوبی محقق شد.
رییس دانشگاه فنی و حرفه ای کاشان با اشاره به اینکه یک کار تیمی زیبا و بسیجی وار در المپیاد 
ورزشی بسیج اســاتید کشــور رخ داد، افزود: امیدواریم اجرای این برنامه فتح بابی برای ترویج 
و توسعه تفکر بســیج در جامعه باشــد، زیرا اگر تفکر بسیج در جامعه نباشــد، مشکلات برطرف 
نمی شود.تفویضی با اشاره به جزئیات المپیاد ورزشی بسیج اساتید کشور در کاشان گفت: کاشان 
در این دوره از المپیاد، میزبان اساتیدی از 31 استان کشور است که در چهار رشته تیمی با یکدیگر 
به رقابت می پردازند و امیدواریم این مهم اولین گام برای احیای تفکر بســیجی در بستر دانشگاه 

فنی و حرفه ای باشد.
به گزارش تسنیم؛ المپیاد ورزشــی بسیج اساتید در کاشــان به میزبانی دانشگاه فنی و حرفه ای 
در بخش آقایان و خانم ها  تا سوم آذرماه و با حضور بیش از 150 ورزشکار و 50 مهمان برگزار  شد و 
شرکت کنندگان در چهار رشته تفنگ بادی، تفنگ تپانچه، دارت و مسابقات ایستگاهی با یکدیگر 
رقابت کردند.رویکرد این مسابقات، مسابقات همگانی بوده تا اساتید بیشتری در آن شرکت کنند، 
به نحوی که در بخش مســابقات ایســتگاهی در هفت ایستگاه شــامل حرکت با توپ بسکتبال، 
پرتاب توپ بســکتبال، حرکت روی تخته تعادل، ضربه توپ به سمت دروازه، دو سرعت و غیره به 

مسابقه می پردازند.

خبر روز

دریافت مبلغ تحت عنوان 
جریمه ماده ۱۰۰ در بافت 

تاریخی کاشان ممنوع است
رییــس اداره میراث فرهنگی کاشــان ضمن 
اشاره به قانون میراث در مورد شهرهای دارای 
ارزش تاریخی گفت: دریافت مبلغ تحت عنوان 
جریمه ماده 100 در بافت تاریخی کاشان ممنوع 
اســت.احمد دانایی نیا در گفت وگو با خبرنگار 
تسنیم در کاشان ، ضمن اشاره به قانون حمایت 
از بافت تاریخی اظهار داشت: شهرستان کاشان 
جزو شهرســتان های بااهمیت در حوزه بافت 
تاریخی است و قانون حمایت از بافت تاریخی 
یا قانون 168 شــهر تاریخی در حمایت از بافت 
تاریخی بــه تصویب رســید که کاشــان جزو 
این شهرهای واجد ارزش اســت.وی افزود: 
تعداد بافت های تاریخی در شــهرها به دلایل 
مختلفی رو به کاهش است و در قانون 168 شهر 
تاریخی تمامی دستگاه های اجرایی هر جا که به 
محدوده بافت تاریخی برخورد می کند، تمامی 
تصمیمات خــود را منوط به اظهــار نظر میراث 
فرهنگی بداند و از این رو هرگونه ساخت و ساز 
از سوی شــهرداری در بافت تاریخی مستقیما 
امکان ورود وجود ندارد.رییــس اداره میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری شهرستان 
کاشان ابراز داشت: کاشــان باید به خود ببالد 
که جزو 168 شهر دارای بافت تاریخی باارزش 
در کشور است و اگر این بافت های مورد توجه 
قرار نگیرد به سمت فرسودگی پیش می رود و 
ارزش خود را از دست می دهند.وی با بیان اینکه 
تاریخ یک عنصر بی بدیل است، گفت: سال 98 
ابلاغی مجدد به همه دستگاه ها در مورد قانون 
بافت تاریخی انجام شــد و از این رو بر اساس 
این قانون بحث جریمه در بافــت تاریخی در 
قالب ماده 100 وجود ندارد و به صراحت در قانون 
صورت گرفته؛ اما هر روز در ســطح شهر شاهد 
مشاوره های اشتباه به مردم هستیم.دانایی نیا 
با بیان اینکه عدم تمایل از بافت های تاریخی و 
یا عدم آگاهی موجب بروز این مشکلات شده 
است، تصریح کرد: اولین قشری که تحت تاثیر 
قرار می گیرند، مردم هستند در حالی که اصل 
دریافت مبالغ در قالب ماده 100 در بافت تاریخی 

غیرقانونی است.

اخبار



سهمیه قیر 
راهسازی هنوز 
اعلام نشده است

معــاون ســاخت و نگهداری 
ســازمان راهــداری بــا بیان 
اینکه از ابتدای ســال تا کنون 
هنوز ســهمیه قیر به سازمان 
راهداری ابلاغ نشــده است، 
گفــت: مــا ۱۲۰۰ کیلومتر راه 
روستایی آماده آسفالت داریم 

و منتظر ابلاغ قیر هستیم.

عکس خبر

کارشناس دامپروی و پرورش ماهی گفت: اصفهان 
یکی از قطب های تولید ماهی زینتی به شمار می 
آید و توجه به این صنعت می توانــد اقتصاد را در 
قطب صنعت کشــور متحــول کنــد، موضوعی که 

نادیده گرفته می شود.
به گزارش خبرنــگار بازار، تجــارت ماهیان زینتی 
اکنون به عنوان یکی از صنایع مهم و ارز آور به شمار 
می رود؛ به گفته کارشناسان ارزآوری این صنعت 
می تواند اقتصاد قطب صنعت کشور را متحول کند.
یک کارشناس ماهیان زینتی در این ارتباط در گفت 
و گو با خبرنــگار بازار، اظهار کــرد: اصفهان یکی از 
قطب های تولید ماهی زینتی در کشور به شمار می 
رود و می توان از این پتانسیل استفاده های زیادی 

کرد.احمد مروت در پاسخ به این سوال که با وجود 
ارزآور بودن تولید ماهیان زینتی هنوز نتوانسته ایم 
در این زمینه موفق عمل کنیم، گفت: با وجود اینکه 
پرورش ماهیان تزئینی، تجارتی پرسود محسوب 
می شود؛ اما این تجارت نیازمند هزینه های کلان 
است و اگر تولیدکننده و ســرمایه گذار نتواند این 
هزینه را تضمین کند نمی تواند موفق باشد و انگیزه 

خود را از دست می دهد.
وی ادامــه داد: از ســویی دیگر به ایــن خاطر که 
تسهیلات کافی در اختیار تولیدکننده گذاشته نمی 
شود و سنگ اندازی های زیادی بر سر راه اوست، 
این صنعــت نتوانســته آن طور که باید و شــاید 

شکوفا شود.

کارشناس ماهیان زینتی در ادامه با اشاره به اینکه 
بیش از ۷۵ درصد ماهیان زینتی کشور در کاشان 
تولید می شود و استان اصفهان یکی از قطب های 
تولید ماهی زینتی در کشور به شمار می آید، بیان 
کرد: این صنعت پتانسل های بالقوه زیادی داشته 
و بازاری پر ســود به شــمار می رود و ارزآوری آن 
بسیار بیشتر از نفت اســت و به همین خاطر نباید 

از آن غفلت کرد و این بازار را به دست رقبا سپرد.

ماهی تزیینی اصفهان؛ اسیر در تنگ بی حمایتی 

 شنبه 4 آذر 1402 / 11 جمادی الاول 1445 / 25 نوامبر 2023 / شماره 3961
رییس اتحادیه مشاوران املاک:

خانه ارزان شده است
رییس اتحادیه مشاوران املاک ضمن اشاره به اینکه در فاز اول رکود بازار مسکن به سر می بریم و قیمت 
مسکن کاهش یافته اما اگر کسادی معاملات ادامه یابد در آینده با ریزش تعداد مشاوران املاک مواجه 
خواهیم شد، در مورد تملک واحدهای مسکونی از سوی بانک ها توضیح داد: این کار تبعات منفی برای 
اقتصاد دارد؛ تنها در یک فقره ۳۰۰۰ خانه متعلق به یکی از بانک هاست.کیانوش گودرزی در گفت وگو 
با ایسنا، اظهار کرد: بازار مسکن فعلا در رکود کامل است. تقریبا از اسفند سال گذشته در رکود هستیم 
و این وضعیت ادامه دارد. قیمت ها نیز  در تهران کاهش یافته اســت. در شهر  پردیس شاهد افت تا 
یک میلیارد تومانی قیمت آپارتمان هستیم. معمولا وقتی خرید و فروش ملک وارد رکود می شود اگر 
اتفاقات خاصی در اقتصاد پیش نیاید دست کم یک سال زمان می برد تا بازار مسکن بازیابی شود.
وی افزود: به خاطر رکود معاملات، درآمد مشاوران املاک به شدت کاهش یافته و شاید از حقوق یک 
کارمند پایین تر است. در فاز اول رکود به سر می بریم و فعلا ابطال پروانه نداریم، اما اگر این کسادی 
ادامه یابد قطعا با ریزش شدید تعداد مشاوران املاک و ابطال پروانه مواجه می شویم که علاوه بر آن که 

زندگی شاغلان این حرفه را تحت تاثیر قرار می دهد تبعات منفی برای اقتصاد کشور خواهد داشت.

وجود ۲۵۰ هزار مشاور املاک مجوزدار در کشور
رییس اتحادیه مشاوران املاک تصریح کرد: حدود ۲۵۰ هزار مشاور املاک دارای پروانه کسب در 
کشور داریم که با کاهش درآمد این صنف، به طور مستقیم و غیرمستقیم معیشت ۳ تا ۴ میلیون 
نفر تحت تاثیر قرار می گیرد.گودرزی درباره اقدام وزارت راه و  شهرسازی در ارائه کد رهگیری رایگان 
قراردادهای اجاره گفت: این مسئله نیز در کاهش درآمد مشاوران تاثیر قابل توجهی داشت. از ابتدای 
سال هجمه ای به مشاوران املاک صورت گرفت، در حالی که دولت باید حامی اصناف باشد. نباید 
شــرایط به گونه ای رقم بخورد که رقابتی بین ما و دولت به وجود بیاید. طبیعتا وقتی کار ما را دولت 

انجام دهد، درآمد مشاوران املاک پایین می آید.

راه حل تبدیل مسکن از حالت سرمایه ای به مصرفی، افزایش تولید است
رییس اتحادیه مشاوران املاک با بیان اینکه مشــاوران املاک به هیچ عنوان عامل گرانی مسکن 
نیستند، گفت: هر زمان قیمت مسکن بالا یا پایین می رود مشاوران املاک ضرر می کنند. برای اینکه 
قیمت ها در بازار مسکن ثابت بماند و در عین حال معاملات رونق بگیرد باید قیمت زمین، مصالح 
و هزینه های ساخت ثابت بماند. اینکه در اقتصاد مسکن چه اتفاقی می افتد در حوزه کار ما نیست. 
دولت باید متغیرهای  اقتصادی  را ثابت نگه دارد و عرضه و تقاضا را از طریق ســاخت و ساز کنترل 
کند. اگر این اقدام صورت گیرد مسکن از کالای سرمایه ای به مصرفی تبدیل می شود و قیمت آن 

ثابت می ماند، معاملات هم رونق می گیرد.

افرادی خانه ها را خالی نگه می دارند تا گران تر بفروشند
وی با اشاره به کاهش قیمت مسکن از خرداد به بعد خاطرنشــان کرد: مشاوران املاک دخالتی در این 
کاهش نداشتند. وقتی هم افزایش می یابد کار مشاور املاک نیست. اتفاقات اقتصاد کلان و کمبود مسکن، 
به هم خوردن تناسب عرضه و تقاضا باعث نوسانات بازار مسکن می شود. وقتی از آمار خانه های خالی اطلاع 
نداریم و یک عده خانه ها را خالی نگه می دارند تا با قیمت بالاتر بفروشند، این اتفاقات می افتد.گودرزی 
بیان کرد: ما می توانیم شرایط را به گونه ای مدیریت کنیم که در سامانه املاک و مستغلات، هیچ مشاور 
املاکی نتواند کمیسیون بالاتر از تعرفه دریافت کند. مشابه آنچه در دفاتر اسناد رسمی وجود دارد همه چیز در 
سامانه ثبت شود. پیشنهاد خود را ارائه داده ایم ؛اما گوش ندادند و حتی خودشان هم برنامه ندارند.رییس 
اتحادیه مشاوران املاک با انتقاد از ورود بانک ها به حوزه ساخت و ساز بیان کرد: در تهران فقط در یک فقره 
۳۰۰۰ واحد متعلق به یک بانک شناسایی شد. وقتی بانک یا دستگاه دولتی در جهت منافع خود انباشت 
ثروت می کند، نه تنها به بازار مسکن و اقتصاد کشور ضربه می زند بلکه برای دولت نیز دردسرساز می شود 

و دولت مجبور می شود برای تامین مسکن مردم دنبال راهکارهای دیگر برود .

خبر

در آیین گشایش هجدهمین نمایشگاه بین المللی سنگ، معادن، ماشین آلات و صنایع وابسته 
در اصفهان مطرح شد: ویژگی صنعت سنگ ماندگاری در تاریخ و نمایش هنر صنعتگران است؛

به شکوه تخت جمشید و به قوام نقش جهان

رییس کانون صنعت ســنگ کشــور گفت: اکثر تولیدات سنگ در داخل 
کشور مصرف می شــود و امروزه به جایگاه بالایی رســیدیم که باید برای 
تصاحب بازارهای جهانی تحریم ها را دور بزنیم و صادرات انجام دهیم.به 
گزارش خبرنگار مهر، رضا احمدی در آیین گشایش هجدهمین نمایشگاه 
بین المللی سنگ، معادن، ماشین آلات و صنایع وابسته اظهار داشت: این 
نمایشگاه آمیخته صنعت و هنر سنگ است که با پر بار تر شدن این نمایشگاه 
فعالیت تولید کنندگان و تلاشگران این صنعت بهتر نمایش داده می شود.

وی با اشاره به فعالیت بخش های مختلف صنعت سنگ در داخل کشور 
و به ویژه اصفهان گفت: دستاوردهای این صنعت در نمایشگاه اصفهان به 
معرض دید گذاشته شده است، زیرا هیچ فعالیتی بدون برگزاری نمایشگاه 
شناسنامه نخواهد داشت.احمدی با اشاره به وجود معادن بسیار خوب در 
اصفهان، تصریح کرد: ماشین آلات مناسبی برای برداشت از این معادن در 
دسترس نیست، زیرا بیشتر وسیله های معدنی عمر ۳۰ تا ۴۰ ساله دارند، 
در حالی که ماشین آلات معادن در دنیا پس از سه سال مستهلک می شوند 
و ما با اســتفاده از همین وسایل فرســوده وارداتی کوپ صادراتی و حتی 
قسمت فرآوری سنگ را انجام می دهیم.رییس کانون صنعت سنگ کشور، 
تشدید تحریم های اقتصادی را مانع به روزرسانی ماشین آلات مورد استفاده 
در این صنعت دانست و یادآور شــد: در جایگاه دومین کشور تولیدکننده و 
فرآوری کننده ســنگ دنیا قرار داریم، حتی معتقدم در صورتی که آمارها 
به روز شود کشور ما در رأس تولیدکنندگان دنیاست.نقش سنگ را در کشور 

به عنوان تمدن خود می شناســیم، زیرا با نگاه به تخت جمشید می بینیم 
که از هزاران سال قبل نقش سنگ و سنگ تراش تمدن ما را گویا کرده و در 
دوره های ۴۰۰ تا ۵۰۰ سال پیش نیز بیشتر زیربنای پل های تاریخی مثل 
خواجو و سی و سه پل مدیون تلاشــگران صنعت سنگ زمان خود بودند.
وی با اشاره به ساخت نمای سنگی بنای آزادی در تهران خاطرنشان کرد: 
در دوره معاصــر نیز حداقل اقدام صورت گرفته در صنعت ســنگ، اجرای 
سنگبری های کف میدان نقش جهان است که هزاران سال به همین شکل 
ماندگار خواهد بود و نیازی به ترمیم ندارد.رییس انجمن ســنگ استان 
اصفهان ویژگی صنعت سنگ را ماندگاری در تاریخ و نمایش هنر صنعتگران 
عنوان کرد و ادامه داد: امروز وظیفه ما سنگین تر و بزرگ تر شده است، زیرا 
از حالت سنتی خارج و تبدیل به صنعت سنگ ایران شدیم که در کشور ما 
به ویژه اصفهان صفر تا ۱۰۰ صنعت سنگ فعال هستند، از دانشگاه گرفته تا 
سازندگان ماشین آلات قدرتمندی که در سطح دنیا حرفی برای گفتن دارند.

برخی مسئولان تعریف نادرستی از مسئولیت اجتماعی صنایع دارند

رییس انجمن سنگ ایران گفت: برداشــت نادرست برخی از مسئولان 
اجتماعی این اســت که فعالان اقتصادی موظف به سرمایه گذاری در 

زیرساخت های کشور هستند، در حالی که این وظیفه دولت است.
بهرام شکوری نیز در آیین گشــایش هجدهمین نمایشگاه بین المللی 
سنگ، معادن، ماشین آلات و صنایع وابسته با انتقاد از تعریف نادرست 

مسئولان از نقش صنایع در مسئولیت های اجتماعی اظهار داشت: ایجاد 
اشتغال، استفاده از فناوری های جدید برای حفظ محیط زیست، افزایش 
بهره وری، استفاده از نوآوری، ارائه خدمات مناسب، کاهش قیمت تمام 
شده در شمار مسئولیت اجتماعی شرکت ها و صنایع است.وی تصریح 
کرد: این در حالی است که دولت خواســتار ایجاد زیرساخت ها از سوی 
صنایع است و ممکن است سهامداران بتوانند از سهم خود انفاق کنند، اما 

نمی توان چنین انتظاراتی را در مجمع شرکت ها تصویب کرد.
شکوری خاطرنشان کرد: پیش نویسی از مسئولیت های اجتماعی صنایع 
تعریف شده که قرار است تبدیل به قانون شود، بر این اساس دولت در سند 
آمایش سرزمینی مکان ایجاد زیرساخت ها را مشخص خواهد کرد و فعالان 
اقتصادی موظف هستند هزینه ایجاد این زیرساخت ها را بپردازند.وی با 
اشاره به کمک های وزارت خارجه به توسعه صادرات، اظهار کرد: مسئولان 
این وزارتخانه باید بستر را برای توسعه صنعت سنگ فراهم کنند، نخستین 
گام برای توسعه صادرات صنعت سنگ گرفتن ویزا یا روادید است، در حالی 
که گاهی فعالان صنعت سنگ برای دریافت روادید از سفارت چین و ایتالیا 
نیز دچار مشکلاتی هستند و ناچار به کمک گرفتن از واسطه ها می شوند.
رییس انجمن سنگ ایران با اشاره به کاسبی یک میلیون یورویی واسطه ها 
برای صدور روادید، تاکید کرد: اگر مشکل روادید حل شود، لطف بزرگی به 
صادرکنندگان سنگ شده ؛ در گام بعدی لازم است که کنسرسیوم ها عرصه 
حضور در بازارهایی مانند اروپا و آمریکا را برای ما فراهم کنند.شکوری یکی 
از وظایف مهم تولیدکنندگان را تولید محصولات با قابلیت عرضه در بازارهای 
جهانی دانست و گفت: امیدوارم این نشست ها نقطه شروعی باشد تا دور 
هم جمع شــویم و با هم افزایی برای صنعت سنگ ایران که اکنون در رتبه 
پنجمین تولیدکننده جهان است، شرایطی فراهم کنیم که به ظرفیت تولید 
سی میلیون تن و قرار گرفتن در رتبه دوم و سرآمد جهان برسد.وی گفت: 
با هم افزایی می توان شرایطی فراهم کرد که صنعت ســنگ ایران از رتبه 
پنجمین تولیدکننده جهان به ظرفیت تولیــد ۳۰ میلیون تن و قرارگرفتن 
در رتبه دوم و سرآمد جهان برســد.وی ادامه داد: بخشی از مشکلات این 
صنعت در اختیار ما نیست و تحت تاثیر محیط پیرامونی ایجاد شده که با 
وجود تلاش برای حل آن ها، توفیق چندانی نداریم.شکوری، ریشه بخش 
دیگر مشــکلات این صنعت را داخلی دانســت و گفت: برای رویارویی با 
انواع مسائل باید اقداماتی مانند مصوبه پرداخت یک و نیم درصد فروش 
به دولت، وضع مالیات ســنگین، افزایش حقوق دولتی، ممنوعیت های 
صادرات، پیمان سپاری ارزی که قیمت ارز را برای فعالان اقتصادی پایین تر 
از بازار تعیین می کنند و همچنین قطع ارتباط مالی با دنیا به خاطر تحریم ها 
و ناتوانی در باز کردن ال ســی را انجام دهیم.رییس انجمن سنگ ایران، 
وظیفه فعالان اقتصادی را پیدا کردن مسیر توسعه بیان کرد و ادامه داد: این 
اقدامات، هزینه های تولید را برای ما سنگین می کند.شکوری خاطرنشان 
کرد: وقتی نفت را به عنوان ثروت کشور می فروشیم، مالیات را سنگین تر 
می کنیم، اما کفاف هزینه های کشور را نمی  دهد، نمی توانیم شرایطی فراهم 
کنیم که فعالان اقتصادی دسترسی به ماشــین آلات، جاده و بنادر خوب 

برای صادرات محصول داشته باشند.

خبر  روز 

 ۵۰ هزار مسکن کارگری به صورت آزمایشی در کشور 
ساخته  می شود

مسکن یکی از موضوعات مورد بررسی در جلسه شــورای عالی کار بود که به گفته یکی از اعضای 
شورای عالی کار، مقرر شــد بعد از ایجادقرارگاه ویژه مسکن کارگران، ساخت ۵۰ هزار مسکن به 

صورت آزمایشی در چند استان تا قبل از پایان سال آغاز شود.
به گزارش تجارت نیوز، مطابق قانون اساسی داشتن مسکن حق هر خانواده ایرانی است. دولت 
ها طبق این موضوع موظف به تامین مسکن هســتند. بر اساس اصل ۳۱ قانون اساسی دولت 
موظف اســت با رعایت اولویت برای کسانی که نیازمندتر هســتند به ویژه کارگران و روستاییان 

این اصل را اجرا کند.
در راستای تامین مســکن برای خانوارها طرح های مختلفی برای خانه دار کردن اقشار جامعه 
پیش بینی شده که از جمله آنها طرح مسکن مهر و طرح مســکن ملی است. به موازات اجرای 
طرح مسکن ملی ،طرح مسکن کارگری و ساخت مسکن در شهرک های صنعتی نیز در دستور 
کار قرار گرفت. دولت سیزدهم نیز با هدف گذاری ساخت یک میلیون واحد مسکونی در سال و 

ساخت۴ میلیون واحد تا پایان دولت، طرح نهضت ملی مسکن را کلید زد.
 قیمت سرسام آور مسکن و به تبع آن اجاره بهای ســنگین عملا بیش از نصف حقوق کارگران را 
می بلعد و حال در شرایطی که حتی کارگران برای پرداخت اجاره در تنگناهای مالی هستند، دیگر 

توانی مالی برای خرید خانه حتی به شرط دریافت وام هم ندارند.
سیصد وبیست و یکمین نشست شورای عالی کارچند روز گذشته با حضور شرکای اجتماعی برگزار 

شد و یکی از دستورات آن بحث مسکن کارگران بود.
مهدی مســکنی، معاون امور تعاون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در این نشســت مســئله 
اصلی مسکن کارگری در کشــور را تامین زمین عنوان کرد و افزود: بر همین اساس تفاهم نامه 
۴۰۰ هزار واحد مســکونی فیمابین وزارت تعاون، کار و رفاه و اجتماعی و وزارت راه و شهرسازی 

در مهرماه ۱۴۰۰امضا شد.
وی افزود: در ادامه مسیر، اساسنامه تعاونی های مسکن جهش کارگری در شهریورماه ۱۴۰۱ و 

دستورالعمل نحوه تشکیل این تعاونی ها آبان ماه سال گذشته تهیه و ابلاغ شد.
مسکنی تاکید کرد: بند )ب( ماده ۱۲اساسنامه تعاونی مســکن جهش کارگری اشاره کامل به 

شرایط اختصاصی تعاونی مسکن کارگران دارد.
مســکنی گفت: کارگران ابتدا باید از طریق سامانه وزارت راه و شهرســازی ثبت نام کنند تا به ما 
معرفی شــوند و پس از وســع ســنجی و دهک بندی، در قالب تعاونی های مسکن متشکل و 

پروژه های مسکن وارد مرحله ساخت می شوند.
مطابق اظهارات آیت اســدی، عضو کارگری شــورای عالی کار ۱۰ پیشــنهاد برای تامین مسکن 
کارگران در جلســه اخیر شــورای عالی کار مطرح شــد. تخصیص زمین رایــگان دولتی برای 
مســکن کارگران فاقد مســکن، تامین تســهیلات ارزان قیمت با اســتفاده از امکانات وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی و دو بانک زیر مجموعه رفاه کارگران و توســعه تعاون که بخشــی از 
تســهیلات خود را                              برای مســکن کارگران اختصاص دهند، پیشــنهاد پرداخت تسهیلات با نرخ 
پایین تر به کارگــران که بخشــی از آن را کارفرما و بخشــی را کارگر پرداخت کنــد، ارائه مصالح 
ارزان ساخت از شرکت های زیرمجموعه شســتا و تامین اجتماعی به کارگران، ساخت مسکن 
 کارگران که از بیمه و مالیات معاف شــوند یا تخفیــف قابل توجهی بگیرند تا مســکن کارگری
 رونق بگیرد. به گفته آیت اسدی، عضو شــورای عالی کار، وزیر کار در این جلسه موافقت کرد که 
یک ستاد در وزارت کار ظرف یک هفته تشکیل شود که در آن نمایندگانی از وزارت راه و شهرسازی، 
وزارت تعاون، سازمان تامین اجتماعی، نماینده کارگران و نماینده کارفرمایان حضور داشته باشند 
و طرح ساخت مسکن کارگری به صورت آزمایشی در یکی دو استان شروع شود و قبل از پایان 

سال حداقل ۵۰ هزار واحد مسکن کارگری ساخته شود.

ذره بین

انحراف از چشم اندازهای طرح ملی 
مسکن؛

 دیگر اثری از گفتمان 
 ساخت ۴ میلیون

 مسکن وجود ندارد
رییس انجمن صنفی انبوه ســازان مســکن 
و ساختمان گلســتان گفت: ناتوانی دولت در 
تامین مالی نهضت ملی مســکن موجب بروز 
انحراف در اهداف و چشــم اندازهای ترسیمی 
شده است.سید محمد مرتضوی در گفت وگو 
با خبرنگار بــازار اظهار کرد: کارگــزاران دولتی، 
هنگامی که بــه چالش ها و مشــکلات طرح 
نهضت ملی مسکن واقف شده و به این نتیجه 
رســیده اند که این طرح، طرح موفقی نیست، 
در بیان چشم اندازهای ترسیمی خود احتیاط 
می کنند.رییــس انجمن صنفی انبوســازان 
مسکن و ســاختمان استان گلســتان افزود: 
اساسا دیگر اثری از طرح مباحثی مانند ساخت 
چهار میلیون واحد مسکونی در دولت سیزدهم 
در گفتمــان دولتمردان دیده نمی شــود.وی 
گفت: اکثریــت کارگزاران دولــت چنین بیان 
می کنند که اگر بتوانیم ۵۰۰ هزار واحد مســکن 
بسازیم توانسته ایم به اهداف پیش بینی شده 
دست یابیم و برای بقیه )۳.۵ میلیون نفر( قرار 
اســت زمین به گروه های هدف واگذار کنیم.

مرتضوی ادامــه داد: در دهه ۶۰ هم زمین های 
دولتی به تعاونی های مسکن واگذار شد تا آنها 
از امکانات خود و با اســتفاده از منابع شخصی 
مسکن بسازند، موضوعی که هرگز محقق نشد 
و بسیاری از آن زمین ها خرید و فروش شد.این 
فعال صنعت ساختمان گفت: واگذاری زمین به 
تعاونی ها در دهه ۶۰ منجر به آن شد که تعدادی 
از سودجویان و دلال ها این زمین ها را که منابع 
متعلق به دولت و مردم بــود را با قیمت پایین 
خریده و چند برابر به فروش برسانند و تنها ثمره 
این رویکرد سودجویی و رانت برای عده ای دلال 
بود.رییس انجمن صنفی انبوه سازان مسکن 
و ساختمان استان گلســتان ادامه داد: تقلیل 
چشم انداز ترسیمی از ســاخت چهار میلیون 
مسکن به ساخت ۵۰۰ هزار مسکن و واگذاری 
زمین به سایر متقاضیان یک انحراف بزرگ در 

نهضت ملی مسکن تلقی می شود .

رییس سازمان جهاد کشاورزی اصفهان خبر داد:

تولید بیش از ۲۴ میلیون عدد بذر سیب زمینی در اصفهان
رییس سازمان جهاد کشاورزی اصفهان گفت: بیش از ۲۴ میلیون عدد ریز غده بذری ســیب زمینی )مینی تیوبر( در استان اصفهان تولید شد.مهرداد مرادمند  
اظهار کرد: این میزان با تلاش های صورت گرفته و برنامه ریزی مناسب نسبت به مدت مشابه گذشــته بیش از  ۳۰۰ درصد افزایش یافته است.مرادمند  افزود: 

نظارت بر تولید حدود ۱۸ هزار تن غده بذری سیب زمینی در کلاس های مختلف مورد استفاده در این استان و سایر مناطق کشور نیز در این مدت انجام شد.
وی گفت:  تولید بذر های با کیفیت از جمله راهکار های توسعه کشاورزی و ارائه محصولات با کیفیت است که بر همین اساس اقدامات متعددی در استان اصفهان 
انجام گرفته است.رییس سازمان جهاد کشاورزی اصفهان افزود: از سال گذشته تاکنون بیش از ۱۰ هزار تن بذر گندم و جو یارانه دار برای استفاده کشاورزان در این 

دیار تولید شده که نسبت به مدت مشابه قبل از آن پنج درصد افزایش داشته است.



جشن چوپانی در پاییز
مردم یکی از روستاهای آذربایجان شــرقی در پاییز رسم دارند که برای ســپاس و قدردانی از زحمات چوپانان جشــنی برای آن ها برگزار می کنند و در این روز 
علاوه بر قدردانی از آن ها، پایان کار چوپان ها بعد از چند ماه گله چرانی اعلام می شود. علی فلسفی میاندوآب ، مسئول ثبت میراث ناملموس استان آذربایجان 
شرقی در گفت وگو با ایسنا، درباره این جشــن چوپانی که با نام »آیین دوازدهمین روز پاییز در روستای زینجناب« ثبت ملی شده است، گفت: »زینجناب« نام 
روستایی است که این آیین در آن اجرا می شود، هرســاله در دوازدهمین روز پاییز یک جشن چوپانی در زینجناب برگزار می شود. چوپان های روستا از تابستان 
تا این روز گله ها را برای چرا کردن به ارتفاعات می برند و در این روز )دوازدهمین روز پاییز( گله ها را به پایین و نزدیکی روستا می آورند، دامداران و صاحبان گله 
در دو ردیف صف می ایستند و گله ها یکی یکی از میان آن ها گذر می کنند. او افزود: اگر گله ای خوب پرورش یافته باشد و به قولی چاق و فربه شده باشد، مردم 
حاضر در مراســم چوپان آن گله را تشــویق می کنند و برای قدردانی هدایایی همچون پول، لباس و خوراکی به او تقدیم می کنند. در مقابل از هر چوپانی هم که 
خوب گله را نچرانده باشد، انتقاد می کنند و به اصطلاح او را »هو« می کنند. این کار در حقیقت موجب ایجاد انگیزه و تشویق چوپان برای سال آینده می شود تا در 
مراسم بعدی جزو تقدیرشدگان شوند. مسئول ثبت میراث ناملموس آذربایجان شرقی ادامه داد: این روز در حقیقت پایان کار چوپانان و تحویل گوسفندان به 
صاحبان اصلی خود است. گله ها را یک جا جمع می کنند، با صاحبان گله سرشــماری و حسابرسی انجام می دهند و اگر یکی از گوسفندان کم شده باشد چوپان 
باید پاسخگو باشد.وی با بیان اینکه این جشن چوپانی ســابقه طولانی دارد و خود من بیش از ٢٠ بار شاهد برگزار این آیین بوده ام، اضافه کرد: حتی بعد از ثبت 
ملی آن در فهرست میراث ناملموس در سال ١٣٩١، این آیین با شکوه بیشــتری برگزار می شود و از شهر و روســتاهای همجوار نیز برای تماشای این آیین در 

روستای زینجناب جمع می شوند.

نمایشگاهی متفاوت در موزه ملک
نمایشگاهی با عنوان »جناس موزه ای« برای آن که تعامل هنر معاصر و موزه را به نمایش بگذارد، در تالار هنر و زندگی موزه ملک برپا شده است.به گزارش ایسنا، تالار هنر و 
زندگی موزه ملک براساس این خط سیر شکل گرفته که چگونه هنر در فرهنگ و زندگی ایرانی اشکال مختلفی به خود گرفته و همواره در حال گفت وگوی بینافرهنگی بوده 
است؛ گفت وگویی با گذشته و دنیای معاصر خود در هر زمان. از این رو می تواند منبع الهام و گفت وگوی هنری معاصر نیز باشد. بر این اساس در تعامل با هنرمند معاصر، 
مریم عابدی رویدادی با عنوان »جناس موزه ای« را در این تالار شکل داده است.او همزمان با کار هنری، دانش آموخته کارشناسی ارشد مطالعات موزه است که در پایان نامه 
خود به دنبال تعامل هنر معاصر و موزه ها بوده است تا از این راه بتوان ظرفیت های هنر معاصر را برای پویایی موزه ها به کار گرفت.عابدی به واسطه آثاری شناخته می شود 
که از طریق ساختارشکنی و بافت نوارهای بوم نقاشی به منظور رسیدن به ترکیبات هندسی و معماری خلق شده اند. آثار او نه معماری است و نه مجسمه، نه نقاشی است 
و نه فرش بافی و دست بافته های زنانه، بلکه جایی میان همه این هاست؛ جایی که فرم طاق ها و آجرچینی های ایرانی با زیبایی شناسی سرزمین ها و سنت های معماری 
ادیان غرب و شرق پیوند می خورد و آثاری بی زمان از منظر ساختار و فرم را شکل می دهند.این ویژگی که نقطه عطفی در ایده نمایشگاه هنر و زندگی در بازتعریف مفهوم 
خانه ایرانی به عنوان نمایشگاهی از تاریخ، جغرافیا، عقاید، طراحی ها و حتی ارتباطات با دیگر فرهنگ ها، قومیت ها و ادیان است، این بار روایتی جدید را از طریق نمایش 
آثار مریم عابدی میان اشیای موزه فراهم کرده است. جایی که ما را به تاملی دوباره فرامی خواند تا رشته های مشترک زندگی مردم امروز و دیروز و آینده سرزمین مان را 
به هم ببافد.»جناس موزه ای« پروژه ای است که در آن اثر هنری معاصر میان اشیای موزه چیدمان شده است. در این فضا موزه به مثابه یک متن خوانده می شود که در 
آن هم آوایی اشیای موزه در کنار آثار معاصر به شکل گیری معناهای گوناگون کمک می کند. به بیان دیگر نمایشگاه هنر و زندگی در اینجا به عنوان واسطه ای عمل می کند 

که حس رازآلودگی را در هم نشینی مسجعی فرا می خواند که روی زیبای چیزها در کنار واقعیت روزمره مان نشان داده شود.

در حاشیه سفر وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به اصفهان برای افتتاح هتل پنج ستاره در مجاورت گذر تاریخی و فرهنگی چهار باغ مطرح شد:

گردشگری محور توسعه اصفهان؛ اما بدون زیرساخت لازم!
   وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کشور در 
روز نکوداشــت اصفهان و به منظور افتتــاح هتل چهارباغ، 
بازدید از کارخانه ریســباف، بازدیــد از قلعه مورچه خــورت و همچنین افتتاح 
مجتمع گردشگری پارتاک در شهرستان شاهین شــهر به استان اصفهان سفر 

کرد.
در این ســفر نیم روزه که روز چهارشــنبه )یکم آذرماه( انجام شد، مانند سفر 
گذشته  سید عزت ا... ضرغامی، هیچ گونه هماهنگی از سوی روابط عمومی اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اســتان اصفهان با رسانه های 
استانی انجام نشــد و این اداره  از قول حمیدرضا محققیان، سرپرست اداره کل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشــگری استان اصفهان به خبر ورود عزت 
ا... ضرغامی اشاره و اعلام کرد که »اولین هتل ۵ ستاره اصفهان متعلق به بخش 
خصوصی با حضور مهندس عزت ا... ضرغامی در شهر اصفهان افتتاح می شود. 
وی در ادامه سفر نیم روزه خود به اســتان اصفهان، به شهرستان شاهین شهر 
و میمه ســفرکرده و ضمن افتتاح مجتمع گردشــگری پارتاک در این شهر، از 

مجموعه عظیم ارگ تاریخی روستای مورچه خورت نیز بازدید خواهدکرد.«
اما حدود ساعت ۱۵ از سوی روابط عمومی میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی استان اصفهان و از طریق وب ســایت و فضای مجازی این اداره، ورود 
عزت ا... ضرغامی به شهر اصفهان اعلام و به دنبال آن سایر رویدادهای مرتبط 

با حضور ضرغامی به اصفهان نیز منتشر شد.

 بازدید از کارخانه ریسباف
روابط عمومی سپس خبر بازدید وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
از کارخانه ریســباف با همراهی مهران زینلیان، معاون امور عمرانی استانداری 
اصفهان، مهدی طغیانی نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای اسلامی و 
علیرضا ایزدی مدیر کل ثبت آثار وزارت میراث فرهنگی را منتشــر کرد و چنین 
آورد که: »در این بازدید توسط مسئولان ارشد استان عنوان شد که این مجموعه 
تاریخی با بیــش از ۷۴ هزار متر مربع وســعت و بیش از ۹۰ ســال قدمت در 
حالی که بیش از ۴۸ هزار مترمربع بنای تاریخی در آن واقع  شده، متاسفانه به 
دلیل عدم همکاری بانک ملی در حال تخریب تدریجی است.با توجه به تاکید 
مسئولان ارشد استان مبنی بر حمایت های ویژه وزیر میراث فرهنگی به خصوص 
در هیئت دولت، که می تواند نقش مهمی در تحویل سریع این مجموعه به منظور 
مرمت و حفاظت اضطراری داشته باشد، ســید عزت ا... ضرغامی قول مساعد 
داد تا همکاری لازم را در خصوص تعیین تکلیف و وضعیت این کارخانه تاریخی 

انجام دهد.«

 افتتاح هتل پنج ستاره در مجاورت گذر تاریخی و فرهنگی چهار باغ!
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری استان در 
ادامه شرح ســفر عزت ا... ضرغامی به اصفهان، از افتتاح اولین هتل ۵ ستاره 
بخش خصوصی اصفهان، با ۱۳۶ اتاق، ۳۳۶ تخت و با ســرمایه ای بالغ بر هزار 
میلیارد ریال در مساحتی بالغ بر ۲ هزار و ۵۰۰ مترمربع در ۷ طبقه و در مجاورت 
گذر تاریخــی و فرهنگی چهاربــاغ اصفهان، بــا حضور وزیــر میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی خبر داد.
در آیین افتتاحیه این هتل، عزت ا... ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی گفت: سال گذشته به اصفهان ســفر کردیم و از کنار زاینده رود 
گذشتیم و در مجاورت دو جوان نشستیم که موسیقی می نواختند، مردم نیاز به 
این دارند که در کنار آنها باشــیم و حتی نواختن موسیقی آنها نیز ایرادی ندارد. 
حتی اگر نوازنده خانم باشد هیچ کجا خلاف شــرع نیست. وقتی مقام معظم 

رهبری فرمودند نزدیک قله ایم، این اوج امید هســت و به معنای آن است که 
امروز به نزدیکای قله رسیدیم و سختی های بســیاری را پشت سر گذراندیم. 

پس نباید یک بار اضافه بر دوش مردم بگذاریم.
ضرغامی افزود: یکی از مهم ترین سیاست های ما حمایت از واحدهای اقامتی 
کشور به ویژه هتل ها و مهمان پذیرهای یک و دوستاره است که با حمایت دولت 
به زودی تسهیلات به آن ها ارائه می شود، برای همین هتل های ۵ ستاره افتخار 
و آبروی کشور است. بسیاری از کشورهای پیرامون ایران، سرمایه های سنگینی 
را در حوزه هتل سازی و واحدهای اقامتی هزینه کرده اند، لذا باید تلاش کنیم تا 

ایران نیز به این سمت حرکت کند.
وزیر میــراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی اســتان اصفهان قطب 
گردشگری ایران دانســت و اضافه کرد: امیدواریم در اصفهان بیش از گذشته 
شــاهد رشــد هتل ســازی در این کشــور باشــیم. اصفهان بی تردید عروس 
میراث فرهنگی و گردشگری ایران است، بنابراین انتظار داریم مسئولان استان 
و نمایندگان مجلس با همراهی همدیگر بتوانیم کمک کنیم تا اصفهان را بهتر از 

گذشته به جهان معرفی کنیم.
ضرغامی تاکید کرد: به منظور حمایت از گردشــگری، امــروز لایحه حمایت از 
مجموعه های گردشــگری در حوزه انرژی به ویژه گاز تصویب شد و امیدواریم 
با حمایت نمایندگان محترم مجلس بتوانیــم این لایحه را در مجلس تصویب 
کنیم، زیرا این نکته کمکی به فعالان گردشگری است تا بتوانند با اطمینان خاطر 
بیشتری فعالیت کنند. امروز پس از ورود به اصفهان از کارخانه ریسباف بازدید 
کردم و عظمت این مجموعه را دیدم، لذا معتقدیم این کارخانه می تواند اصفهان 

را پررنگ تر و عظیم تر از گذشته به جهان نشان دهد.

 گردشگری؛ محور اصلی توسعه اصفهان
در این آیین حمیدرضا محققیان، سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان اصفهان نیز گفت: امروز اصفهان دارای بیش از ۲۲ هزار اثر 
تاریخی شناخته شده است که حفاظت از آن ها از ارزش والایی برای ما برخوردار 
است. در حوزه صنایع دستی یک سوم صنایع دستی جهان در این استان توسط 

بیش از ۷۰ هزار هنرمند و نزدیک به ۲۰۰ هزار فعال در این حوزه فعال هستند، زیرا 
این دو حوزه یعنی میراث فرهنگی و صنایع دستی فرصت مناسبی را برای توسعه 

گردشگری در ابعاد مختلف در این استان فراهم آورده است.
وی افــزود: از دوران جنــگ تاکنــون زحمــات فراوانــی بــرای حفاظت از 
میراث فرهنگی این اســتان کشــیده شــده به نحوی که امروز بــا حضور وزیر 
محترم میراث فرهنگی شــاهد رونمایی از کتاب آتش در میراث که یادگاری از 
رشادت های مردم و مسئولان قهرمان اصفهان برای حفاظت از میراث فرهنگی 
در ایام دفاع مقدس دارد. امروز شــاهد افتتاح اولین هتل ۵ ســتاره توســط 
بخش خصوصی اصفهان هســتیم و امیدواریم با حمایت دولتمردان این روند 

ادامه یابد.
همچنین سیدرضا مرتضوی، استاندار اصفهان نیز اظهار کرد: بی تردید اصفهان 
دومین مقصد تمامی میهمانان خارجی دولت جمهوری اســلامی ایران است 
و جالب اینجاســت که تمامی این میهمانان، اصفهان را با بسیاری از شهرهای 
مطرح دنیا مقایســه می کنند. در سند آمایش ســرزمین استان، گردشگری و 
اقتصاد دانش بنیان به عنوان سند توسعه آینده اصفهان مطرح شده، لذا حضور 
وزیر محترم میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی را مغتنم می شماریم و 
امید داریم تا با حمایت ایشان بتوانیم گردشگری را به عنوان محور اصلی توسعه 

اصفهان مطرح کنیم.
وی افزود: همگان اصفهــان را می شناســند و به نیکی می داننــد که اصفهان 
در ســه حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی در کشور برتر است، 
بنابرایــن معتقد به حمایت ملی و اســتانی از فعالان گردشــگری هســتیم و 
حضور مهندس ضرغامی را نقطه قوتی برای توســعه همه جانبه استان از منظر 
گردشگری می دانیم.علی قاسم زاده، شهردار اصفهان نیز در این آیین بیان کرد: 
بی تردید همه معتقدیم امروز اصفهان دچار معضلات گوناگونی همچون امتداد 
خشکسالی و آلودگی هواست، لذا همگی باید تلاش کنیم تا گردشگری در این 
شــهر تاریخی برای کاهش این معضلات توسعه یابد. شــهرداری اصفهان و به 
ویژه شورای اسلامی شهر ، همه جانبه از ســرمایه گذاران و فعالان گردشگری 
حمایت می کنند به نحوی که طی ســال های گذشــته معافیت هــای مالیاتی 

ویژه ای برای سرمایه گذاران همچون معافیت ۹۹ درصدی ساخت هتل توسط 
شورای اسلامی شهر به سرمایه گذاران اعطا شــد.وی ادامه داد: معتقدیم این 
حمایت ادامه می یابد به نحوی که در همین نقطه صراحتا تاکید می کنم در برابر 
فعالان گردشگری و ســرمایه گذاران در این حوزه، فرش قرمز می گسترانیم و 
آماده هرگونه همکاری با این فعالان به منظور توســعه همه جانبه شهر تاریخی 

اصفهان هستیم.

  رونمایی از کتاب آتش در میراث
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی اســتان 
اصفهان، همچنین خبــر داد که هم زمان با افتتاح اولین هتل ۵ ســتاره بخش 
خصوصی اصفهان توســط وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، از 
جلد دوم کتاب آثار تاریخی آسیب دیده اصفهان در ایام جنگ تحمیلی رونمایی 
شد که حاوی اسناد و مدارک متقن در خصوص چگونگی بمباران این آثار توسط 
عراق تحت عنوان »آتش در میراث« پاییز امســال به زیور طبع آراسته شده که 
با حضور عزت ا... ضرغامی وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 

رونمایی شد.
 جلد اول این کتاب در ســال ۱۴۰۱ بانام فیروزه های ســرخ بــا همکاری این 
اداره کل و اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان به زیور طبع 

آراسته شد.

 افتتاح مجتمع گردشگری پارتاک 
عزت ا... ضرغامی سپس عازم شهرستان شاهین شهر و میمه شد و بزرگ ترین 
مجتمع گردشگری چند منظور به سرمایه گذاری بخش خصوص توسط وی به 

بهره برداری رسید.
روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی استان 
اصفهان در توصیف این مجتمع نیز چنین نوشت که »مجتمع بزرگ گردشگری 
پارتاک که در ورودی غربی شاهین شــهر و در محور گردشــگری شــمال شهر 
اصفهان قرار دارد، علاوه بر خدمات اقامتی که شامل سوئیت های مجلل است، 
دارای ۳ رســتوران با ظرفیت هرکدام بیــش از ۲۰۰ نفر بوده و زمینه اشــتغال 
مستقیم ۱۵۰ نفر را به صورت مستقیم فراهم کرده است. این مجتمع چند منظور 
با اعتباری بالغ بر ۲۶۰۰ میلیارد ریال در زمینی به مســاحت ۳۲ هزار مترمربع، 
خدماتی همچون خدمات اقامتی و پذیرایی را به گردشگران ارائه خواهد کرد«.

 بازدید از قلعه تاریخی مورچه خورت
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در ادامه سفر خود به شهرستان 
شــاهین شــهر، از قلعه مورچه خورت نیز بازدید کرد که جواد چهرازی، رییس 
اداره کل میرای فرهنگی شهرســتان شاهین شــهر و میمه در این باره به ایسنا 
گفت: قلعه تاریخی مورچه خورت دارای ۳۳ هزار مترمربع مساحت است و به 
صورت خشتی ساخته شده اســت.وی افزود: این قلعه، یک قلعه ویژه و کامل 
است و اکثر عناصر معماری آن برجاست و دارای بخش هایی شامل برج و بارو، 
امامزاده، مســجد و حمام، خانه های تاریخی و ساباط است. از سوی دیگر این 
قلعه در مســیر جاده ترانزیت قرار دارد و ازاین رو می توانــد به عنوان یک قطب 
گردشــگری دارای اهمیت باشــد. رییس اداره کل میرای فرهنگی شهرستان 
شاهین شهر اضافه کرد: ما امســال مبلغ ۸۰۰ میلیون تومان اعتبار داشتیم که 

بخشی از آن برای مرمت این قلعه درنظرگرفته شده و در حال مرمت است.
به گزارش ایســنا، بدین ترتیب ســفر نیــم روزه عــزت ا... ضرغامــی، وزیر 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی کشور به پایان رسید.
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مفاد آراء
9/28 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره  140260302007005236 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقــای جواد هادیان فرزند محمدرضا  به 
شماره شناسنامه 1100264515  در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 210/96 متر مربع 
قسمتی از پلاک شماره 503 فرعی از 386   اصلی واقع در قهدریجان  بخش 9 خریداری از 
مالک رسمی  آقای محمد حسن صفاری قهدریجانی فرزند نوروز علی محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/04
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/19

م الف: 1608730  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
9/29 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140260302018000938 مورخ 1402/07/17 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد 
شکل آبادی  فرزند محمدحسین بشماره شناســنامه 6256 صادره از دولت آباد برخوار در 
یک باب مغازه  به مساحت 39.49 متر مربع از  پلاک 41 اصلی واقع در اصفهان حبیب آباد 
برخوار خیابان شهید بهشتی خریداری بصورت مع الواسطه از مالک رسمی مشاعی آقای 
حاج حسین نوربخش حبیب آبادی به شماره سند  53682 مورخ 2537/04/15 دفترخانه 

86 اصفهان محرز گردیده است .
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/04
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/09/19

م الف: 1609104 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
تحدید حدود اختصاصی

9/30 شــماره نامه : 140285602024009183-1402/08/30 چــون تحدید حدود 
ششــدانگ یک باب دامداری بدون اعیانی با کاربری کشــاورزی  پلاک ثبتی 4611/3 
مجزی شده از 4611 اصلی  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان به مساحت 408/34 متر مربع 
که طبق پرونده ثبتی به نام  آقای محمد شــهری دستجردی به شــماره شناسنامه 71 و 
کدملی 1288775091  در جریان ثبت است و به علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل 
نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید 
حدود پلاک مرقوم در روز 1402/9/27 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد، لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در 
این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یــا مجاورین مطابق ماده 20 قانون 
ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 
2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترضین ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به این اداره با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی 
 گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نمایید.  تاریخ انتشار: 1402/09/04 

م الف: 1609261 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

فقدان سند مالکیت
9/31 شــماره نامــه: 140285602024009180- 1402/08/30 نظر بــه اینکه دو 
دانگ  مشاع از  ششــدانگ ســند مالکیت شــماره پلاک 2 فرعی از 81  اصلی واقع در 
بخش 5 اصفهان ذیل ثبت 234620 در صفحه 572  دفتر 1265  به شــماره چاپی سند 
دفترچه ای به شماره 0356530  به نام  آقای سید حسن خیام نکوئی سابقه ثبت و صدور 
سند مالکیت دارد  ســپس مالک مذکور با ارائه درخواست شــماره 1402/6707  مورخ 
1402/07/29 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضا شهود آن ذیل شماره یکتا 
1402021501790000494 و رمز تصدیــق 550596  مورخ 1402/07/27 به گواهی 
دفترخانه اسناد رسمی 17 اصفهان رسیده اســت مدعی است که سند مالکیتش به علت 
جابجایی مفقود شده و درخواست صدور المثنای اسناد مالکیت ملک فوق را نموده اند  لذا 
مراتب  به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
آگهی می شود چنانچه کســی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یا وجود سند 
مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتجلسه و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه 
 نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1610363

 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



تاجمیر ریاحی، 
مدیرکل دفتر امور 
اجتماعی و فرهنگی 

استانداری اصفهان شد
بــا حکم اســتاندار اصفهان، رســول 
تاجمیر ریاحی به عنوان مدیرکل دفتر 
امور اجتماعی و فرهنگی استانداری 
اصفهان معرفی و از تلاش های مهدی 
سلیمانی سرپرست سابق این دفتر 

قدردانی شد.

عکس   خبر
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جامعه
بهسازی۱۵ خانه محرومان به همت گروه های جهادی اصفهان

۱۵خانه محرومان به همت گروه های جهادی بسیجیان اصفهان، بازسازی و بهسازی شده است.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما،مرکزاصفهان؛ فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام صادق )ع( سپاه 
صاحب الزمان )عج(استان اصفهان گفت: به همت بسیجیان این ناحیه، این خانه ها در مدت یک سال 
گذشته مرمت یا بازسازی شده و در اختیار گروه های محروم قرار گرفته اند. سرهنگ دوم پاسدار محمد 
نصر اصفهانی، راه اندازی کارگاه های اشتغال زایی و بهسازی خانه های آسیب دیده از بلایای طبیعی 
در مناطق محروم استان را دیگر خدمات بسیجیان این ناحیه در راستای محرومیت زدایی در استان 
اصفهان اعلام کرد.وی در ادامه با اشــاره به پیش بینی اجرای هزار و ۲۰۰ عنوان برنامه ناحیه مقاومت 
بسیج امام صادق )ع( سپاه صاحب الزمان )عج( اســتان اصفهان در هفته بسیج گفت: اجرای این 
برنامه ها از ۲۹ آبان همزمان با اولین روز هفته بسیج مثل برپایی نمایشگاه دستاوردها و خدمات بسیج 
با عنوان به توان مردم در همین ناحیه)تا فردا از ساعت ۸:۳۰ تا ۲۱ دائر است( و گردهمایی دختران حاج 
قاسم در اصفهان آغاز شده است. سرهنگ دوم پاسدار محمد نصر اصفهانی، برگزاری همایش اقتدار 
بسیجیان ،تجلیل از خانواده شهدای بسیجی همچنین بسیجیان برتر پایگاه ها ، حضور ۲۰ هزار نفری 
بسیجیان در نماز جمعه اصفهان همچنین برپایی نمایشگاه های اقتصاد مقاومتی در مناطق مختلف از 

جمله گذر فرهنگی، تاریخی چهارباغ را از دیگر برنامه های هفته بسیج این ناحیه بیان کرد.
 

دستگیری ۴۱۵ محکوم غایب و متواری در اصفهان
۴۱۵ محکــوم غایب و متواری در اصفهان شناســایی و دســتگیر شــدند.رییس پلیس آگاهی 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت:این تعداد متهم محکوم غایب، متواری و تحت تعقیب 
شناسایی و در مخفیگاه خود دستگیر شدند.سرهنگ حسین ترکیان افزود: برخی از این متهمان 
افرادی بودند که از زندان مرخصی گرفته و دیگر بازنگشته اند یا محکومیت آنان اعلام و به مرجع 
قضایی خود را معرفــی نکردند.رییس پلیس آگاهی اصفهان ادامــه داد: جرائم ۲۸۹ نفر از افراد 
دستگیر شده سرقت،۱۱ نفر جرائم مالی، ۸۳ نفر جعل و کلاهبرداری و ۳۲ نفر جرائم جنایی است.

وی با اشاره به افزایش سه درصدی دستگیری ها در مقایسه با سال گذشته گفت: دستگیری این 
افراد به میزان قابل توجهی از وقوع جرائم در اســتان خواهد کاســت و در این باره پلیس آگاهی 

اصفهان با عزمی راسخ و مصمم اینگونه طرح ها را ادامه خواهد داد.
 

شورای اجرایی سازی سند تحول در تمام نواحی و مناطق 
آموزش و پرورش اصفهان تشکیل می شود

مدیر کل آموزش و پرورش استان اصفهان از تشکیل شورای اجرایی سازی سند تحول در تمامی نواحی و 
مناطق استان اصفهان خبر داد و گفت : لازم است که از تمامی ظرفیت صاحب نظران برای تحقق این هدف 
استفاده شود.به گزارش ایرنا، محمدرضا ابراهیمی روز پنجشنبه در گردهمایی مدیران و رؤسای آموزش 
و پرورش نواحی و مناطق استان اصفهان اظهار کرد: : ۱۹ نهاد برون آموزش و پرورش رابطه مستقیم با 
سند تحول بنیادین دارند و در ساحت های مختلف از دستگاه ها و نهادهای مختلف به صورت مستقیم و 
غیرمستقیم نقش آفرینند که باید در شورای آموزش و پرورش، نواحی و مناطق مصوب و جایگاه آنها برای 
نقش آفرینی مشخص شود.وی گفت: اجرایی سازی سند تحول باید توسط دانش آموز و معلم و خانواده 
احساس شود و همه این گروه ها دخیل در اجرایی سازی آنها باشد و از پیشنهادهای سازنده دانش آموزان 
و معلمان و اولیا بهره برداری شود.ابراهیمی تاکید کرد: هر شیوه نامه و برنامه ای باید ذیل ساحت های سند 
تحول معنا پیدا کند و مستند به سند باشد.وی اضافه کرد: مدرسه نقطه نهایی سند تحول و هدف غایی 
سند و محل تلاقی دو عنصر اصلی یعنی معلم و دانش آموز است و برای همین باید به مدرسه با نگاه هدف 
در سند توجه شود.مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان بیان داشت: مدرسه عامل تحکیم هویت 
دانش آموزان بر اساس سند تحول است و باید تجلی بخش فرهنگ غنی جمهوری اسلامی ایران باشد.

با مسئولان

رییس سازمان مدیریت بحران در حالی که به زنجان سفر کرده بود، در گفت و گو با خبرنگاران از مخاطرات جدی، عینی و فاجعه 
آمیز فرونشست در »اصفهان« گفت؛

 خط قرمز!

رییس سازمان مدیریت بحران کشور گفت: برای مقابله با 
فرونشست زمین و شکاف هایی که بعضا دهانه آنها به ۲.۵ 
متر می رسد، راهی جز این نداریم که وزارت نیرو برداشت 

از آب های زیرزمینی را کنترل کند.
محمدحسن نامی، رییس سازمان مدیریت بحران کشور در گفت وگو با 
خبرنگار تسنیم ، در پاسخ به سوالی درباره علت فرونشست های اخیر 
برخی زمین ها و دشت ها در کشــور، گفت: در بسیاری از نقاط کشور در 
برداشــت آب های زیرزمینی از »خط قرمز« عبور کردیم و در برخی از 
دشت ها مثل دشت برخوار اصفهان، بیش از ۴۰ سانتی متر فرونشست 
داشتیم. در کاشــان، قم، یزد و حتی ورامین وضعیت به این طور است 
و لازم اســت توجه جدی شــود و باید مدیریت آب های ســطحی و 

به خصوص مدیریت آب های زیرزمینی با جدیت دنبال شود.
وی ادامه داد: مثلا در شکاف اخیری که از کاشــان تا قم رخ داد؛ یک 
گسلی به نام گسل زندان وجود دارد )به این خاطر به گسل زندان مشهور 
شده است که در آن مسیر زندانی وجود داشــت( که پس آنکه سطح 
آب ها پایین رفته ترکیب دانه بندی این ها خودشان را با گسل همسان 
و همانندسازی شــده اســت و تغییرات متناوب و به صورت در برخی 
نقاط پیوسته ادامه دارد؛ مواقعی که سیلاب می شود گاهی یک شکاف 

باریک است و از برخی جاها آب به سفره های زیرزمینی نفوذ می کند 
و در آنجا تخریب بیشتری رخ می دهد؛ در منطقه کاشان در برخی نقاط 
دهانه گســل ایجاد شــده در برخی نقاط ۲.۵ متر به عمق چندین متر 

ایجاد شده است.
نامی تصریح کرد: برای مقابله با این شکاف ها راهی جز این نداریم که 
وزارت نیرو میزان برداشت آب های زیرزمینی را کنترل کند و چاه های 
غیرمجاز بســته و به خاطر منافع ملی برداشــت از چاه های مجاز هم 
محدود شود. هر آبی که به سطح آورده می شود، بیش از یک سوم آن در 

ایام گرم سال )۱۵ خرداد تا ۱۵ مهر( تبخیر می شود.
رییس ســازمان مدیریت بحران ادامه داد: بیــش از ۱.۵ میلیون ویلا 
در کشور داریم که اکثر ویلاها دارای استخر هســتند و باید از برداشت 
آب برای پر کردن اســتخرها به طور جدی جلوگیری شود. همینطور از 
کشاورزی به شکل غرقابی و ســنتی فاصله بگیریم و بیشتر به سمت 
کشت گلخانه ای )دانه در خاک( و کشــت هیدروپونیک )دانه در آب( 

حرکت کنیم و بتوانیم با این مخاطره جدی طبیعی مقابله کنیم.

لزوم انتقال فوری آب به برخی دشت ها؛  حتی آب شور!
نامی اضافه کرد: نقشه پهنه بندی در تمام دشت ها از جمله دشت برخوار 

و مهیار اصفهان و یا دشــت منطقه زندان کاشــان حتما و سریعا باید 
اقدامات لازم صورت بگیرد. در برخی موارد نظر کارشناســان این است 
حتی اگر می شود آبی از دریا هرچند شور به این سفره های این دشت ها 

منتقل کنیم تا شاهد مرگ آبخوان های زیرزمینی نشویم.
وی تشریح کرد: تماما کار کارشناســی توسط گروه های فنی متعددی 
در اصفهان به مناطق مختلف برده شــده و میزان فرونشست ها توسط 
سازمان نقشه برداری و زمین شناسی با استفاده از GPS رصد و دائما 
کنترل می شود و تقریبا چگونگی ترسیم نقشــه های پهنه بندی خطر 
فراهم شده است و تلاش بکنیم با همکاری تمام دستگاه ها زمینه  ای را 

فراهم کنیم که بیشتر از این شاهد فرونشست نباشیم.
نامی در پاسخ به ســوال خبرنگار تســنیم مبنی بر اینکه اگر با پدیده 
فرونشســت ها مقابله نشــود چه اتقاقاتی رخ می دهــد، گفت: اگر از 
فرونشست ها جلوگیری نشود، به طور مثال راه آهن، فرودگاه و برخی 
مناطق مسکونی روی قسمت های فرونشست قرار دارند و خطر جدی 
محسوب می شــود. فرودگاه اصفهان دقیقا همین حالت را دارد و باید 
برای آن برنامه ریزی مناسبی شود وگرنه خطراتی این مناطق را تهدید 

می کند.
وی ادامه داد: راهکار کلی آن برای مقابله با فرونشســت ها، موضوع 
مهم »آبخیزداری« اســت و این موضوع فقط برای مقابله با سیلاب 
نیســت؛ آبخیزداری هم ســبب نگهداری آب، هم خــاک و هم آب 
بیشتری را به سفره های زیرزمینی منتقل می کند. در مناطق بالادستی 
با احداث پروژه آبخیزداری، در بخــش میانی با پروژه آبخوان داری و 
زیرمجموعه آبخوان داری با زدن چاه نیمه ها برای انتقال آب بیشــتر 
به ســفره های زیرزمینی اســت. این موضوع در برخی از کشــورها و 
حتی احداث سد زیرزمینی برای مقابله با تبخیر آغاز شده و ماهم در 

کشورمان باید به این سمت حرکت کنیم.

کاشت یک میلیارد درخت
نامی در پایان به پویش کاشت یک میلیارد درخت به دستور مقام معظم 
رهبری اشــاره کرد و گفت: از امســال این پویش آغاز شد و در مرحله 
نخست ۲۵۰ میلیون درخت باید کاشته شــود. به فرموده رهبری باید 
سعی شود این درخت ها مثمر باشد و باید از گونه هایی استفاده شود که 
با جغرافیای محیط هماهنگ داشــته باشد و سازمان مدیریت بحران 
با دقت و جدیت در کنار ســازمان مراتع و آبخیزداری برای اجرای این 

کار بزرگ حضور دارد.

اشتغال ۱۰۲ هزار نفر در پارک های علم و فناوری کشور
معاون فناوری و نوآوری وزارت علوم، تحقیقات و فناوری گفت: ۱۰۲ هزار نفر به طور رسمی در واحدهای فناور و دانش بنیان مستقر در آنها شاغل هستند.معاون فناوری 
و نوآوری وزارت علوم، تحقیقات و فناوری در نشست با فعالان فرهنگی و انجمن های علمی دانشجویی دانشگاه های اصفهان در تالار شهید سلیمانی دانشگاه اصفهان 
گفت: ۵۴ پارک علم و فناوری در کشور داریم که حدود ۱۰۲ هزار نفر به طور رسمی در واحدهای فناور و دانش بنیان مستقر در آنها شاغل هستند.سجاد محمدعلی نژاد 
افزود: ۱۲ هزار واحد فناور و دانش بنیان در کشور داریم که ۲ سال پیش، درآمد و گردش مالی آنها حدود ۳۵۰ هزار میلیارد ریال بود.وی با بیان اینکه گردش مالی شرکت 
های فناور و دانش بنیان در کشورمان قابل توجه و روز به روز در حال افزایش است، اظهار داشت: ما تجربه، دانش و ظرفیت کافی در زمینه شرکت های فناور و دانش 
بنیان در کشور داریم و طبق اسناد موجود باید تعداد آنها به ۲۰۰ هزار واحد برسد.محمدعلی نژاد با اشاره به برنامه های وزارت علوم، تحقیقات و فناوری برای حمایت 
از انجمن های علمی دانشجویی، اضافه کرد: در تلاش هستیم تا نیازهای دانشجویان برای راه اندازی کسب و کار را برطرف کنیم و بسته های مکمل آنها در این زمینه 
فراهم شود.وی خطاب به دانشجویان فعال در انجمن های علمی دانشجویی، تاکید کرد: اگر اراده بر خلق فناوری یا ایجاد واحد فناور دارید ما به شما کمک و محیط 
مورد نیاز را فراهم می کنیم و ساختارهای متناسب را نظام می بخشیم.معاون وزیر علوم با بیان اینکه همه پارک های علم و فناوری موظف به برگزاری اردوهایی برای 
آشنایی دانشجویان با الگوهای موفق هستند، خاطرنشان کرد: در نشست های تعامل دانشگاه با صنعت نیز از انجمن های علمی دانشجویی دعوت به عمل می آید تا 

ایده های خود را مطرح کنند.

در پایش های مســتمر آبان ماه، ۲۲۶ مورد اخطار 
برای واحد های آلاینده اســتان اخطار صادر شده 

است.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان در ارتباط 
تلفنی خبر بیســت شــبکه اصفهان در زمینه سند 
کاهــش آلودگی هوا چــه دســتگاه هایی متولی 
هســتند و چه وظایفــی دارند،گفــت:در آبان ماه 
برای کاهش آلودگی هوا ۷۸۵ مورد پایش روزانه 
۳۵۲ مورد پایش شبانه زیست محیطی در استان 
داشته ایم که از ۲۲۶ اخطار صادر شده، ۳۲ مورد به 
مراجع قضایی معرفی شــدند واز فعالیت ۱۰ واحد 

هم جلوگیری شد.

احمد لاهیجان زاده افزود: در این شرایط وارونگی 
دما در فصل ســرما، یک پایش مســتمر را از اول 
آبان تاکنون طبق هرسال در دستور کار قرار دادیم.

وی گفت: بــا واحد هــای آلاینده ای کــه در این 
پایش ها شناسایی شــوند برخور د قانونی خواهد 
شــدکه بیشــترین آلودگی را واحد های کوره پزی 

دارند .
لاهیجــان زاده افــزود:  در این مــدت ۴۶ واحد 
آجرپزی آلاینده که مجوز قانونی ندارند  شناسایی 
و قطع برق و گاز آن ها شروع  شده و روزانه تعطیل 

می شوند.
وی گفت: گاز  ۳۰۰ واحد کوره آجرپزی آلاینده هم 

با مجوزی کــه دریافت کردیــم  در آذر و دی قطع 
خواهدشد.

مدیرکل حفاظت محیط زیســت استان همچنین 
در خصوص وضعیت نیروگاه اصفهان هم گفت: با 
حمایت استانداری و موافقت مالک اقدامات لازم 
برای تبدیل به سیکل ترکیبی و مقدمات خروج آن 

از محدوده شهری شروع شده است.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان خبرداد:

اخطار به ۲۲۶ واحد و تعطیلی ۱۰ واحد آلاینده در آبان

معاون هماهنگ کننده سپاه صاحب الزمان)عج( استان:

مردمی سازی کنگره شهدا حائز اهمیت است
معاون هماهنگ کننده سپاه صاحب الزمان)عج( استان اصفهان گفت: مردمی سازی کنگره شهدا 
حائز اهمیت است چرا که در این حوزه تاکید بر این است که از تمام ظرفیت های مردمی و عمومی 
استفاده شــود.به گزارش خبرنگار مهر، سرهنگ علی فتحیان در جلســه کنگره شهدا شهرستان 
اردستان اظهار داشت: در شهرستان اردستان حوزه مربوط به شهدا و کنگره شهدا بسیار مورد توجه 
قرار گرفته و باید حرکت عمومی در این راستا نیز قرار گیرد.وی افزود: موضوع مردمی بودن کنگره 
و استفاده از تمام ظرفیت ها باید در کنگره شهدا وجود داشته باشد همچنین خوب است که تمام 
اقشار جامعه در شهرستان نیز به کنگره شــهدا ورود کنند و از ظرفیت آنان بهره گرفته شود.معاون 
هماهنگ کننده سپاه صاحب الزمان )عج( استان اصفهان تاکید کرد: برنامه های شاخصی توسط 
کنگره شهدا اردستان در حال انجام است، مردمی ســازی کنگره شهدا حائز اهمیت است؛ چرا که 
در این حوزه تاکید بر این اســت که از تمام ظرفیت های مردمی و عمومی استفاده شود.فتحیان 
خاطرنشان کرد: بخشی از المان ها و فضاسازی شهری نیز باید در خصوص شهادت و هویت دهنده 
شهدا باشد و نصب المان های خاص و کاربردی در سطح شــهر مرتبط با موضوع شهادت و شهدا 
می تواند خوب باشد.وی تصریح کرد: هویت بخشــی به جامعه توسط شهدا صورت می گیرد و از 
جمله اهداف برگزاری یادواره های شهدا این است که زنده نگه داشتن یاد و انتقال پیام صورت گیرد.

 
دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان :

بسیج، ظهور بندگی خدا و توحید در عالم است
دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان گفت: بسیج با ایثار از جان و مال خود و همه 
آن چیزی که انســان در اختیار دارد ظهور بندگی خدا و توحید در عالم است.حجت الاسلام محسن 
مظاهری در گفت وگو با خبرنگار مهر در خصوص هفته بســیج، اظهار داشت: بسیج یعنی ایثار، از 
خودگذشتگی، برگزیدن قیامت بر دنیا، دیگران را بر خود ترجیح دادن و بسیج با ایثار از جان و مال خود 
و همه آن چیزی که انسان در اختیار دارد برای هدف والای الهی و رسیدن به بندگی، عبودیت و توحید 
است.وی با بیان اینکه بسیج یعنی ظهور بندگی خدا و توحید در عالم است، افزود: ایثار و گذشت و تمام 
صفاتی که انسان را به بندگی و توحید می رسانند سیره اهل بیت)ع( است و هرکسی که به این صفات 
و خصوصیات مزین شود مفتخر به دریافت عنوان بسیجی خواهد شد. بسیجی رهرو راه الهی است 
و پیام الهی را با مدد از سیره و بیان اهل بیت از قرآن دریافت می کند.دبیر ستاد امر به معروف و نهی از 
منکر استان اصفهان با اشاره به اینکه امام خمینی )ره( بسیجی را به علی وار زیستن تشبیه می کند، 
تصریح کرد: از ابتدای انقلاب تا الان تمام حرکت هایی که به صورت ایثارگرانه و تکلیف مدارانه توسط 
افراد مختلف و در هر مسئولیتی و یا حتی نداشتن مسئولیتی در هر گوشه از کشور قدم برداشته است 
او به معنی واقعی کلمه بسیجی بوده و بسیجی عمل کرده است.حجت الاسلام مظاهری با بیان اینکه 
همه مردم ما روحیه بسیجی دارند و نمونه های آن هم کم نیست، عنوان کرد: مردم ایران زمین با 
این روحیه ای بسیجی وار در مقابله تمام فشارها و تحریم های دشمن و با جریان استکبارستیزی 
توانستن محکم بایستند و مقاومت کنند و مسیر خود را به لطف خدا به سمت قله ادامه دهند.وی با 
اشاره به اینکه رسیدن به این قله نزدیک و این استقامت موثر بوده و به برکت این سبک بسیجی و 
علی وار زندگی کردن آن را فتح خواهیم کرد، بیان داشت: همه افتخارات عالم را در حوزه های مختلف 
اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی و همچنین سرآمد تمام آنها حوزه تمدن سازی و زمینه سازی ظهور 
حضرت حجت )عج( با همین سبک بســیجی زندگی کردن محقق خواهد شد.دبیر ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر استان اصفهان خاطر نشان کرد: از میان تمام بسیجیان آحاد مردم در کشور 
یک عده پیشگام شدند و اعلام کردند که در صحنه هایی که لازم است حضور پیدا می کنیم. به عنوان 
مثال در حوزه علم و دانش با راه اندازی بســیج علمی، جهاد علمی می کنند و یا اینکه در صنعت، 

بسیج صنعت ایجاد کردند و در حوزه صنعت کار می کنند.

خبر روزاخبار

فرمانده لشکر ۱۴ امام حسین )ع( 
استان اصفهان:

اسراییل در صحنه جنگ غزه 
در حال غرق شدن است

فرمانده لشــکر ۱۴ امام حســین )ع( استان 
اصفهان با اشــاره به شکست مفتضحانه رژیم 
صهیونیستی از حماس در طوفان الاقصی گفت: 
امروز صحنه جنگ برای اسراییل یک منجلاب 
شده و در حال غرق شدن است و افکار عمومی 
دنیا علیه آن ها شده است.به گزارش خبرگزاری 
تسنیم از اصفهان، ســردار محمد هاشم پور در 
نشست سراسری جبهه علمی و فرهنگی بسیج 
اســاتید با بیان اینکه تاسیس بسیج از برکات 
امام خمینی )ره(، انقلاب اسلامی و شهداست، 
اظهار داشت: ما سالیانه ۲۵۰ تا ۳۰۰ شهید تقدیم 
انقلاب اســلامی می کنیم، اما این امنیتی که 
امروز ما در آن فعالیــت می کنیم به برکت این 
شهداست.وی افزود: امروز در سراسر مرزهای 
ایران مرزبانان و جوانان ما روز و شب مرزبانی 
کرده و با گروهک های مختلف مبارزه می کنند و 
البته فعالیت همین گروهک ها با مشغول شدن 
اسراییل در درون کاهش پیدا کرده است. وقتی 
رهبر معظم انقلاب فرمودند اسراییل نابودشدنی 
است؛ امروز تمام دنیا علیه جمهوری اسلامی 
بسیج شده است؛ اما پیشرفت های جمهوری 
اسلامی را باید در کنار پیشرفت دیگر کشورها 
بگذاریم تا متوجه پیشــرفت های کشــورمان 
شــویم.فرمانده لشــکر ۱۴ امام حسین )ع( 
استان اصفهان با بیان اینکه برخی از غرب زده ها 
در داخل کشــور آن قدر غرب زده شــده اند که 
سکوت کرده اند و از خود غربی ها هم غرب زده تر 
شده اند، تصریح کرد:  در قضایای اخیر، غرب 
بیدار شد، حتی در کنسرت ها از فلسطین دفاع 
کردند. آمریکایی ها و اسراییلی ها اگر بدانند به 
ایران اسلامی حمله می کنند و موفق می شوند، 
لحظه ای صبــر نمی کنند در حالی کــه قادر به 
انجام چنین کاری نیستند.هاشــم پور درباره 
اینکه مبارزان فلســطینی از زمین، زیرزمین، 
هوا و دریا در عمق سرزمین های اشغالی نفوذ 
کردند، بیان کرد: اســراییل تا ۲۴ ساعت اولیه 
حمله دچار یک شوک بزرگ شده بود، آمریکا 
به کمک آن ها آمد که کامل فرو نریختند؛ وامروز 

دیوانه وار حمله می کند.
وی در ادامــه گفــت: حماس بــالای ۳۰۰ 
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مهاجم عراقی: لیگ ایران پر از ستاره است
مهاجم عراقی صنعت نفت آبادان از حضورش در لیگ ایران راضی است و تاکید کرد که نهایت تلاش خود را 
به کار می گیرد تا عنوان آقای گلی را به دست آورد.به گزارش ایسنا، علی یوسف یکی از بازیکنان عراقی بود 
که در تابستان به لیگ ایران آمد تا پیراهن صنعت نفت آبادان را بر تن کند. این بازیکن عراقی از وضعیت 
خود در صنعت نفت آبادان راضی است.او از تجربه نخست خود را در  لیگ ایران گفت: لژیونر شدن یک 
گام مهم در زندگی هر بازیکنی است چرا که باعث پیشرفت و کسب تجارب بیشتر می شود. از نظر خودم 
این یک تجربه مهم است و می توانم در لیگ ایران که پر از ستاره است عملکرد خوبی از خود نشان دهم 
و  بهترین آمار را به جای گذارم.علی یوسف افزود: خوشبختانه همه شــرایط در حال بهتر شدن است. 
مسئولیت من در تیم جدیدم دو برابر شده است به طوری که از یک طرف باید خودم را اثبات کنم و از طرف 
دیگر باید توجه تیم ها را به بازیکنان عراقی معطوف کنم. در کنار من فهد الطالب و عباس قاسم هم حضور 
دارند و هدف همه ماست که متفاوت ظاهر شویم. البته این را هم بگویم که بازیکنان عراقی همواره در  لیگ 
ایران خوب ظاهر شده اند.علی یوسف در پاسخ به این سوال که آیا می توانید عنوان آقای گلی را به دست 
آورید؟ گفت: کار سختی است چرا که صنعت نفت از تیم های متوسط در فوتبال ایران است و به همین 
خاطر شانس من نسبت به مهاجمان تیم های پرسپولیس، استقلال و سپاهان کمتر است. با این حال 
نهایت تلاش خود را می کنم که در جدول بهترین گلزنان قرار داشته باشم و یک عنوان فردی به دست آورم.

 

بیرانوند: کسی حق ندارد تیم ملی را تخریب کند
دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران معتقد است که هیچ کس نباید بازیکنان و کادر فنی تیم ملی را مورد 
انتقاد شدید قرار بدهد.علیرضا بیرانوند، دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران پس از بازگشت تیم ملی از 
ازبکستان در جمع خبرنگاران درمورد انتقادات از تیم گفت: کسی اجازه ندارد الان تیم ملی را تخریب 
کند و خدایی ناکرده به بازیکنــان و کادرفنی ایراد بگیرد. به نظرم الان بهترین نســل را داریم. چه 
تخریبی؟ الان ۹ بازی بدون باخت داریم و نیمه اول ازبکستان هم بازی خوبی انجام دادیم. با همان 
نیمه اول پیش خودمان گفتیم که فینالیست جام ملت های آســیا هستیم. فوتبال همین است. 
آلمان دو بازی متوالی با آن همه ستاره شکست خورد. الان هیچ کس حق ندارد. تیم ملی بهترین 
نســل بازیکنان را در اختیار دارد. با بازی ای که در نیمه اول انجام دادیم می خواستم در اینستاگرام 

پست بگذارم و بگویم که همه مردم بیدار شوند که این تیم بوی قهرمانی می دهد.
 

انتقال »طارمی« به اینتر در گرو 2 عامل مهم
سایت »FCInterNews« ایتالیا خبر داد انتقال مهدی طارمی، ستاره ایرانی پورتو در ژانویه پیش 
رو در گرو 2 عامل مهم است.اینتر در تابستان گذشته به دنبال جذب مهاجم ایرانی بود ولی باشگاه 
پورتو خواهان 30 میلیون یورو ار ازای فروش این بازیکن شد به همین خاطر مدیران باشگاه ایتالیایی 
به سوی آرناتوویچ مهاجم اتریشی رفتند.اما این مهاجم تازه وارد نتوانسته در نیم فصل اول عملکرد 
تاثیرگذاری داشته باشد و مصدومیت او باعث شده تا مدیران باشگاه اینتر دوباره به فکر جذب طارمی 
باشند.تداوم عملکرد ضعیف آرناتوویچ یکی از عوامل مهم اینتری هاست تا به دنبال جذب طارمی 
باشند. دومین عامل مهم مسئله مالی است. باشگاه پورتو اگر برای 6 ماه باقی مانده قرارداد ستاره 

ایرانی قیمت معقولی را مطرح کند می تواند این انتقال در زمستان انجام شود.

جدایی توافقی مدافع برزیلی سپاهان
نیلسون جونیور به صورت توافقی از سپاهان جدا شد.به گزارش ایســنا، با اعلام باشگاه سپاهان، 
نیلسون جونیور، مدافع برزیلی این تیم از جمع شاگردان مورایس جدا شد.رضا فتاحی، مدیر تیم 
سپاهان در این باره عنوان کرد: »پس از مذاکرات باشــگاه با این بازیکن، مدافع برزیلی به صورت 

توافق دو طرفه از جمع سپاهانی ها جدا شد«.

زشکافه ورزش ور

سیدبندی یورو مشخص شد:

احتمالات جذاب و گروه مرگ

با مشخص شــدن اکثر قریب به اتفاق تیم های راه یافته به یورو 2024 
همه نگاه ها به قرعه کشی این  تورنمنت و احتمال های جذاب رویارویی 

تیم های بزرگ قاره دوخته شده است.  
به گزارش »ورزش ســه«، یورو 2024 از روز 14 ژوئــن 20224 تا روز 
14 ژوئیه در آلمان برگزار خواهد شــد.  حالا کــه 21 تیم ملی اروپایی به 
مرحله نهایی راه یافته اند و تنها 3 سهمیه دیگر باقی مانده که در پلی آف 
 مشخص خواهد شد، سوال بزرگ این است که بعد از قرعه کشی احتمال 
شکل گیری گروه های دشوار  چقدر بالاست و آیا در مرحله گروهی شاهد 

گروه مرگ خواهیم بود؟
پاسخ این سوال ها روز 2 دسامبر داده خواهد شد. اما تا پیش از مراسم 
قرعه کشــی در آن روز  می خواهید بدانید چــه تیم هایی تا کنون صعود 
کرده اند؟ کدام تیم ها در کــدام گلدان ها قرار می گیرند؟ و  احتمال های 
جذاب گروه ها چطور خواهد بــود با ما در ادامه این یادداشــت همراه 

باشید.  
تیم های صعود کرده به مرحله نهایی یورو 2024

تا کنون 21 تیم به مرحلــه نهایی یورو صعود کرده اند: آلمان، فرانســه، 
بلژیک، پرتغال، اسپانیا، اسکاتلند،  ترکیه، انگلیس، اتریش، مجارستان، 
اسلواکی، دانمارک، آلبانی، هلند، رومانی، سوئیس، صربستان،  ایتالیا، 

اسلوونی، جمهوری چک و کرواسی. 
چه تیم های دیگری هنوز شانس صعود دارند؟

سه سهمیه باقی مانده به برنده سه پلی آف تعلق می گیرد که از 21 مارس 
تا 26 مارس 2024 برگزار  خواهد شــد. این پلی آف ها به صورت رفت و 

برگشت نخواهد بود.  
دوازده تیمی که در مرحله اول پلی آف حضور دارند اینها هستند: لهستان، 
استونی، رژیم اشغالگر قدس،  بوســنی، گرجستان، قزاقستان، یونان، 

لوکزامبورگ، فنلاند، اوکراین، ایسلند و ولز.  
چه تیم هایی در چه گلدان هایی سیدبندی شده اند؟

آلمان به عنوان میزبان رقابت ها به صورت اتوماتیک به عنوان تیم اول 
گروه  A  انتخاب شده است. 23  تیم باقی  مانده در چهار گلدان سید بندی 
می شود. مکانیزم انتخاب تیم های هر سید بر اساس عملکرد  تیم ها در 

مرحله مقدماتی یورو است.  
    سید یک: آلمان، پرتغال، فرانسه، اسپانیا، بلژیک، انگلیس

    سید دو: مجارستان، ترکیه، دانمارک، آلبانی، رومانی، اتریش
    سید سه: هلند، اسکاتلند، کرواسی، اسلوونی، اسلواکی، چک

    سید چهار: ایتالیا، صربستان، سوئیس، برنده پلی آف  A، برنده پلی آف 
C  برنده پلی آف ،B 

گروه مرگ؟
بر اســاس این ســیدبندی ها روی کاغذ بــا احتمالات زیــادی برای 
شکل گیری گروه مرگ مواجه هستیم.  دشوارترین گروه ممکن می تواند 

گروهی شامل هر یک از تیم های سید یک، ترکیه، هلند، ایتالیا باشد.  

تلخ تر از این نمی شود: ستاره 
استقلالی ذوب، رباط داد!

سبحان خاقانی، بازیکن تیم فوتبال ذوب آهن به دلیل 
پارگی رباط صلیبی، فصل را از دست داد.

به گزارش »ورزش ســه«، بدون شــک مصدومیت 
پارگی رباط صلیبی برای هــر بازیکن فوتبال، بدترین 
خبر ممکن خواهد بود چرا که این آسیب دیدگی باعث 
دوری طولانی مدت فرد از میادین می شــود و نیاز به 
دوره درمانی طولانی دارد تا بازیکن بتواند یک بار دیگر 

به میادین بازگردد.
حال اگر این اتفاق دو مرتبه و در فاصله کمی برای یک 
بازیکن تکرار شود، نشــان دهنده اوج بدشانسی آن 
بازیکن است. اتفاق تلخی که برای سبحان خاقانی رخ 
داده و این بازیکن برای دومین بار دچار آسیب دیدگی 

سخت پارگی رباط صلیبی شده است.
خاقانی 24 ساله که خود را برای دیدار با استقلال آماده 
می کرد، در یکی از جلســات تمرینی روزهای گذشته 
ذوب آهن و هنگامی که مشغول انجام تمرین ضربه 
به ســمت دروازه بود، دچار آسیب دیدگی شد. شوت 
محکم او در تمرینات وارد دروازه شد ولی روی زمین 
افتاد که ناراحتی اعضای تیم از جمله محمد ربیعی را 
نیز به دنبال داشت. در نهایت پس از تشخیص پزشکان 
مشخص شد خاقانی دچار پارگی رباط صلیبی شده 
اســت. این بازیکن جوان پیش از این نیز در ابتدای 
فصل قبل دچار پارگی رباط صلیبی شــد و نیم فصل 
نخست لیگ بیست و دوم را از دست داد و در بازگشت 
به میادین نیز به دلیل مشــکلاتی مانند کارت بازی و 

همچنان تصمیمات فنی ساپینتو، به کار گرفته نشد.
نکته جالــب اینکه این بــار رباط صلیبــی پای چپ 
ســبحان خاقانی پاره شــده اســت. زمانی که او در 
استقلال بود، از ناحیه پای راســت دچار مصدومیت 
شد و حالا پای دیگر او نیز به این آسیب دیدگی سخت 

دچار شده است.
خاقانی در تابستان امســال از استقلال به ذوب آهن 
پیوست و در هشت مسابقه نیز برای تیم محمد ربیعی 
به میدان رفت و در بازی با شمس آذر نیز یک پاس گل 
داد و بدین ترتیب با این آسیب دیدگی سخت، او فصل 

را به طور کلی از دست داد.

چرا ورزشگاه های قدیمی را رها می کنیم؟
ورزشگاه سانتیاگو برنابئو با قدمت ۷۵ سال که بازسازی شده است.باشگاه های بزرگ اروپایی در 
کنار خرید و فروش بازیکنان و عقد قراردادهای تجاری، در حال توسعه ورزشگاه های خود هستند 
و برخی سراغ ســاخت یک مجموعه جدید و برخی هم به سوی بازســازی و تجهیز خانه قدیمی 
می روند.به گزارش ایسنا، مادریدی ها در نخستین روزهای سال آینده میلادی از ورزشگاه بازسازی 
شــده ســانتیاگو برنابئو رونمایی می کنند. البته که مادریدی ها به جز وقفه کرونا که به ورزشگاه 
کوچکتر خود در والدبباس عزیمت کرده بودند، طی دو سال اخیر در همین ورزشگاه بازی کرده اند و 

فقط یکی از سمت های این ورزشگاه برای انجام عملیات عمرانی اشغال شده است.
این ورزشگاه مادرید را برای برگزاری رویدادهای مختلف از جمله کنسرت، انواع مسابقات ورزشی 
مانند تنیس، بسکتبال، فوتبال آمریکایی و بیسبال و حتی ورزش های رزمی و کشتی های نمایشی 

آماده می کند و می تواند درآمدزایی رئال مادرید را از طریق این ورزشگاه چندین برابر کند.
مادریدی ها برای نخستین بار نیســت که طرح توسعه ای را برای ورزشــگاه خانگی خود در نظر 
گرفته اند. ساخت این ورزشگاه در سال 1۹44 )آبان 1323( آغاز شد و در سال 1۹4۷ به بهره برداری 

رسید که هیچ شباهتی به طرح امروزی خود نداشت.
چرا ما نمی توانیم؟

 ورزشــگاه که به نام بازیکن، مربی و مدیرعامل اســطوره ای این باشگاه یعنی ســانتیاگو برنابئو 
نام گذاری شده است، در سال های 1۹۵2، 1۹۹2، 1۹۹4، 2011 و 2023 توسعه داده شد تا به شکل 
امروزی درآید و به طور سالانه و در هر دهه یک بار مورد بازنگری و بازسازی قرار گرفت تا هیچ گاه 
از ورزشگاه های مدرن اروپا عقب نیفتد.ورزشــگاهی که اولین بار ۷۵ سال قبل افتتاح شده بود، 
بدون اینکه از پای بست ویران شود، به مرور اصلاح شده و حالا به معبدی برای عاشقان فوتبال و 
رئال مادرید تبدیل شده است.این قبیل طرح ها را اکثر تیم ها در اروپا دنبال می کنند و همواره در 
حال بازسازی سالانه و مراقبت روزانه از تاسیسات ورزشگاه خانگی خود هستند و حتی طرح های 
توسعه ای را هم در دســتور کار خود قرار می دهند.به تازگی بارســلونا هم ورزشگاه نیوکمپ را هم 
تخریب کرد تا روی فضای فعلی این ورزشگاه مجموعه جدیدی مطابق با آخرین تکنولوژی های روز 
جهان طراحی و اجرا کند و از رقیب قدرتمند خود عقب نیفتد. در سالیان گذشته تیم های مطرحی 

چون اتلتیکو مادرید، تاتنهام و قبل تر تیم هایی مانند آرسنال مجموعه های جدید ساختند.
به ایران که بازگردیم و نگاهی به مجموعه های ورزشی خودمان داشته باشیم، چند ورزشگاه در این 

سال ها بازسازی و اصلاح شده است؟
ورزشگاه آزادی تهران از اولین بار که در دهه پنجاه خورشــیدی برای بازی های آسیایی طراحی و 
افتتاح شد، به حدی مورد اســتفاده قرار گرفت و هیچ گاه آنطور که باید بازسازی نشد تا امروز به 
زحمت میزبان بازی های دو تیم پایتخت و تیم ملی باشد. حتی تیم های سایر استان ها هم به علت 

اجرا نشدن طرح های مناسب به تهران و ورزشگاه آزادی مراجعه می کنند.
ورزشگاه شیرودی در چه شرایطی است؟ آیا از ورزشــگاهی که در دل پایتخت اجرا شد، چیزی 
برای برگزاری یک رویداد ملی باقی مانده است؟ چرا هیچ گاه برای این مجموعه طرح مناسبی در 
نظر گرفته نشد و سال هاست به فقط مورد اســتفاده ورزش همگانی قرار می گیرد و آنطور که باید 

به آن توجه نشده است.
در سایر نقاط ایران هم همین قصه پابرجاست. ورزشــگاه انزلی به طور مرتب وصله و پینه شده، 
ورزشگاه وطنی قائمشــهر دیگر توان برگزاری یک رویداد بین المللی را ندارد. در شیراز ورزشگاه 

حافظیه از توان مناسبی برای برگزاری یک رویداد ملی برخوردار نیست.
به هر نقطه و هر ورزشگاهی که نگاه می کنیم، شاهد نبود یک برنامه روزانه یا سالانه برای نگهداری 
یا بهبود وضعیت فعلی هستیم چه بسا که به سال های آینده توجه شود و ورزشگاهی را ببینیم که 

توسعه ای برای آن در نظر گرفته شود.
صرفا ورزشگاه هایی را می بینیم که بدون یک طرح مدون ساخته می شوند که همین ورزشگاه ها هم 

در عین تازگی، به سرعت فرسوده و فاقد شرایط میزبانی یک رویداد بین المللی هستند.

خبر  روز

انتقاد مربی سابق تیم ملی از 
وضعیت سنی ایران؛

از قلعه نویی بعید بود!
پیشکســوت فوتبال پس از اینکه تیم ملی 
ایران برابر ازبکستان به نتیجه  مساوی دست 
پیدا کرد، گفت: چرا باید 2 بازیکن که میانگین 
سنی آن ها بالاست، روی نیمکت تیم ملی 
حضور داشته باشند. از امیر قلعه نویی بعید 
اســت به جای اســتفاده از جوانان هنوز به 
بازیکنانی که میانگین ســنی بالا دارند، بها 
می دهد.اصغر شــرفی در گفت وگو با ایسنا، 
در ارزیابی از عملکرد تیم ملی فوتبال ایران 
برابر ازبکستان اظهار کرد: هر چند تا اواسط 
نیمه دوم تیم ایران 2 بر صفر جلو بود و بازی 
برده را باختیم؛ اما به اعتقاد من مساوی هم 
در خانه حریف بد نیست و نباید به تیم ملی 
در این خصوص خرده گرفت.وی گفت: بارها 
تاکید کرده ام که تیم نیاز به جوان گرایی دارد، 
چرا باید 2 بازیکن که میانگین ســنی آن ها 
بالاســت، در نیمکت تیم ملی حضور داشته 
باشــند. از امیر قلعه نویی بعید است که به 
جای اســتفاده از جوانان هنوز به بازیکنانی 
که میانگین ســنی بالا دارند، بها می دهد.

این پیشکسوت فوتبال تصریح کرد: فوتبال 
۹0 دقیقه اســت و تا لحظه پایان بازی هیچ 
چیزی قابــل پیش بینی نیســت. این که 
بعد از به ثمر رســاندن 2 گل فکر کنیم بازی 
تمام شــده و خود را پیروز میــدان بدانیم 
بزرگ ترین اشتباه اســت. تا دقیقه ۹0 هر 
اتفاقی رخ می دهد. نبایــد خیالمان از این 
2 گل از حریفان جلو هستیم، راحت باشد. 
متاســفانه در بازی برابر ازبکستان با وجود 
این که تا اواســط نیمه دوم دو بر صفر جلو 
بودیم بازیکنان بازی را به تصور این که تمام 
شده رها کردند و همین مسئله سبب شد تا 
حریف از موقعیت به خوبی اســتفاده کند و 
2 گل وارد دروازه ما کند.شــرفی ادامه داد: 
بازیکنان ما چون بازی را راحت گرفتند بازی 
برده را مساوی کردند. فوتبال ۹0 دقیقه است 
و تا پایان بازی باید تمرکز خود را معطوف به 
بازی کنیم تا نتیجه را واگذار نکنیم. پیروزی 
در مشت ما بود؛ اما متاســفانه به راحتی از 

دست دادیم.

وز  گزارش ر

عکس خبر  

ستاره هایی که قرار 
است راهی لیگ 
عربستان شوند

از لوکا مودریچ، کاسیمیرو، آلوارو 
موراتا، پائولو دیبالا و محمد صلاح 
به عنوان ســتاره های بعدی لیگ 
عربستان سخن به میان می آید؛ 
به طوری که فلیکس ســانچس، 
خبرنگار سرشناس اسپانیایی هم 

این خبر را تایید کرد.

شرکت توسعه، پیست های اتومبیلرانی و موتورسواری را بست!
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در اقدامی عجیب پیست های اتومبیلرانی و موتورسواری مجموعه ورزشی آزادی را بست.به گزارش ایسنا، شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی که از تمام فدراسیون های ورزشی به دلیل اجاره اماکن ورزشی طلبکار است، اخیرا اظهارنامه قضایی بابت طلبش ارسال کرده و در اقدامی 
عجیب پیست های اتومبیلرانی و موتورسواری ورزشگاه آزادی را به دلیل بدهی فدراسیون اتومبیلرانی به این شرکت، بسته است.مشخص نیست که چرا وقتی 
دو سازمان زیرمجموعه وزارت ورزش با یکدیگر اختلاف مالی دارند، چوب آن را ورزشکاران و جوانان باید بخورند؛ آن هم در رشته ای که پیست های موتورسواری 
و اتومبیلرانی به مکانی امن برای تمرین آنها تبدیل شده و تعطیلی این پیســت ها و کشیده شدن تمرین موتورسواری و اتومبیلرانی جوانان به خیابان ها، قطعا 
تبعات ناخوشایندی خواهد داشت.چند ماه پیش هم شرکت توسعه اجازه برگزاری مســابقه لیگ برتر فوتبال در ورزشگاه آزادی را به دلیل بدهی باشگاه های 
سرخابی نداده بود که آن زمان بازی ها با تاخیر و با دستور وزیر وقت ورزش انجام شد.حالا باید دید واکنش کیومرث هاشمی، وزیر ورزش و جوانان به این اتفاق 

ناخوشایند و بسته شدن ورزشگاه ها به روی ورزشکاران و جوانان چیست.

ســرمربی تیم ملی گلبال گفت: بعد از ۸ سال دوری از 
بازی های پارالمپیک در شــرایطی سهمیه پارالمپیک 
پاریس را کسب کردیم که زمین تخصصی برای تمرین 

گلبال نداریم و مرتب دنبال زمین می گردیم.
بهمن دوســتی در گفت وگو با ایســنا پس از قهرمانی 
تیم ملی گلبال مردان در مســابقات قهرمانی آســیا و 
کسب سهمیه پارالمپیک پاریس، اظهار کرد: دو دوره در 
پارالمپیک حضور داشتیم که در هر دوره موفق نشدیم 
جزو 4 تیم قرار بگیریم. این دوره با شــرایط خوبی که 
بازیکنان از نظر فنی و روانی دارند ،امید به کسب سکو 
داریم البته در صورتی که مردان گلبالیســت از ســوی 
مســئولین مورد حمایت قرار بگیرند.دوستی یکی از 
مشکلات مردان گلبالیست را نداشتن زمین تخصصی 

گلبال و کمبود توپ عنوان کرد و خاطرنشــان کرد: در 
شرایطی قهرمان آسیا شدیم و سهمیه کسب کردیم که 
از زمین تخصصی گلبال برخوردار نیستیم و برای تمرین 
بازیکنان مجبوریم مرتب دنبال زمین باشیم. البته به 
جز مشکل زمین، چون توپ گلبال وارداتی است و تنها از 
کشور آلمان می توانیم خریداری کنیم متاسفانه به خاطر 
تحریم شرایط خرید توپ گلبال را نداریم و تنها از طریق 
کشورهای واسطه می توانیم توپ گلبال را تهیه کنیم. در 
این رابطه رییس فدراسیون قول داده که تا پارالمپیک 
پاریس مشکلات این رشته را از نظر زمین و تجهیزات 
مرتفع کند تا بازیکنان بدون دغدغه خود را برای شرکت 
در بازی های پارالمپیک پاریس آماده کنند. قطعا اگر 
این گونه مشکلات مرتفع شود این قول را می دهم که 

در پارالمپیک حتما روی ســکو خواهیم بود.سرمربی 
تیم ملی گلبال مردان هزینه هر توپ گلبال را 4 میلیون 
تومان عنوان کرد و افزود: در هر اردو حداقل 3 تا 4 توپ 
خراب می شود و یا می ترکد، اگر در تمرینات با مشکل 
کمبود توپ مواجه شــویم واقعا شرایط سختی برای 
پیگیری تمرینات ورزشکاران خواهیم داشت. هر چند 
الان با حمایت رییس فدراسیون مشکل توپ نداریم و 

امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.

سرمربی گلبال بعد از قهرمانی آسیا و کسب سهمیه پارالمپیک:

زمین برای تمرین گلبال نداریم امیدوارم مسئولان به فکر باشند!



استقبال شهرداری اصفهان از 
طرح های مشارکتی دانش بنیان ها

مدیرعامل سازمان ســرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری اصفهان گفت: شهرداری این کلان شهر در نظر دارد 
با استفاده از توان شرکت های خلاق و دانش محور نسبت به 
پویاسازی اماکن بلااستفاده شــهرداری اقدام کند، از این رو 
از طرح های بدیع و به روز سرمایه گذاران و مشارکت کنندگان 
اســتقبال می کنیم.مسعود حیدری در جلســه ارزیابی فنی 
و اقتصادی طرح پیشــنهادی »شرکت توســعه ساختمانی 
کنزا« با حضور معاون مالی و اقتصادی شهرداری اصفهان و 
ســرمایه گذار این پروژه اظهار کرد: استفاده از ساختمان های 
بلاتکلیف شهرداری برای توسعه فضاهای بکر و تازه و افزایش 

رفاه شهروندان ضرورت دارد.
وی افزود: شــهرداری اصفهان در نظر دارد با استفاده از توان 
شرکت های خلاق و دانش محور نسبت به پویاسازی اماکن 
بلااستفاده شــهرداری اقدام کند و در این راستا از طرح های 
بدیع و به روز ســرمایه گذاران و مشــارکت کنندگان استقبال 
می کند.مدیرعامل سازمان ســرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شــهرداری اصفهان تصریح کرد: مشارکت شهرداری 
این کلان شــهر با بخش خصوصی تنها بــه پروژه های بزرگ 
عمرانی محدود نمی شود و دامنه این مشارکت از فضای سبز 
گرفته تا ورزشگاه، فرهنگسرا و حتی تجهیز ناوگان حمل ونقل 
عمومی، احداث مراکز ویژه مانند کلینیک و بازار تمام مکانیزه 
خودرو را نیز شــامل می شــود.حیدری ادامــه داد: درصدد 
هســتیم با برگزاری جلســات مکرر و منظم با شــرکت های 
دانش بنیان داخلی از نوآوری و تکنولوژی به روز برای توسعه 

شهر استفاده کنیم.
وی با ارائه طرح توجیهی، آنالیز مالی و عوائد طرح مورد نظر 
با عنوان »Isfahan center car« بــه بیان جزییات فنی، 
اقتصــادی و رفاهی این پروژه پرداخــت و گفت: اجرای این 
پروژه امکانی برای تبدیل محدودیت ها و تهدیدهای موجود 
به نقاط قوت و فرصت های ویژه اســت که تاثیر بســزایی در 
توسعه منطقه و رونق روزافزون شهر به دنبال خواهد داشت.

میثم علینقیان، معاون مالی و اقتصادی شهردار اصفهان نیز 
در این جلسه با اشــاره به نمونه های موفق از اجرای این گونه 
پروژه ها در کشورهای پیشرفته دنیا تاکید کرد: بررسی بازار، 
وضعیت رقبا، همچنین ضرورت و چگونگی تامین منابع مالی 

برای اجرای این پروژه ها بسیار ضروری است.

شهردار اصفهان:

به زودی کلنگ کلانتری حصه به زمین زده می شود
شهردار اصفهان با بیان اینکه رویکرد و سیاست دوره ششم مدیریت شهری اصفهان، توانمندسازی و توزیع 
عادلانه خدمات در مناطق کم برخوردار است، گفت: کلانتری یکی از نیازهای مبرم منطقه ۱۴ به ویژه حصه 
است، از این رو طبق توافقات با نیروی انتظامی محل و نقشه آن آماده شده و به زودی کلنگ پروژه به زمین 
زده خواهد شد.علی قاسم زاده در آیین افتتاحیه پروژه های منطقه ۱۴ شهرداری اصفهان با بیان اینکه وقتی 
سیاست در حمایت از مناطق کم تر برخوردار اســت، به طور طبیعی اولویت با این منطقه است، اظهار کرد: 
هرکجا قرار است پروژه ای تعریف و بودجه ای تخصیص داده شود، سعی بر این است که اولویت با مناطق 
کم تر برخوردار باشد.وی افزود: در آینده نیز شاهد این گونه پروژه ها در این منطقه و مناطق مشابه خواهیم 
بود، چراکه رویکرد و سیاست این دوره مدیریت شهری، توانمندسازی و توزیع عادلانه خدمات در مناطق 
کم برخوردار است.وی با تاکید بر لزوم احداث کلانتری در منطقه حصه گفت: کلانتری یکی از نیازهای مبرم 
این منطقه به ویژه حصه است؛ طبق توافقات با نیروی انتظامی محل و نقشه آن آماده شده و به زودی کلنگ 
پروژه به زمین زده خواهد شد و در یک پروژه سرعتی در اسرع وقت در کنار پارک حصه افتتاح خواهد شد.

 

کاهش ٣٠ درصدی مصرف برق پایانه های اصفهان با اصلاح 
شبکه روشنایی

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان گفت: با اصلاح شبکه روشنایی و نصب چراغ های 
SMD در جهت اصلاح الگوی مصرف شاهد کاهش ٣٠ درصدی مصرف برق در نیمه نخست سال جاری در 
سالن ها و سکوهای مســافر پایانه های شــهر بودیم.ابوالفضل توکلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به 
دستورالعمل های برنامه محور سازمان پایانه های مسافربری اصفهان اظهار کرد: اولویت این سازمان بر مبنای 
چهار دستور کار شامل هوشمندسازی خدمات پایانه های مسافربری با هدف بهبود شاخص های سازمانی، 
توجه به مسائل زیست محیطی، ایمنی و بهداشت، کاهش تصدی گری بر استفاده از ظرفیت سایر بخش های 
مرتبط با رویکرد ویژه به مسائل فرهنگی و محیطی پایانه ها به عنوان یکی از درگاه های ورودی شهر است.وی با 
بیان اینکه سالانه بالغ بر هشت میلیون و ۵٠٠ هزار مسافر از طریق پایانه های مسافربری پنج گانه اصفهان سفر 
می کنند، افزود: در راستای اجرای عملیات عمرانی، بهسازی، تعمیر و نگهداری در پایانه های پنج گانه مسافربری 
شهرداری اصفهان تاکنون اقدامات فراوانی در راستای کاهش مصرف انرژی به ویژه مصرف برق انجام شده که 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته در شش ماه نخست سال جاری با صرفه جویی ٣٠ درصدی مواجه بوده 
است.مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: در همین راستا و به منظور 
کاهش مصرف انرژی، بودجه عمرانی این سازمان در سال جاری برای تعمیر و نگهداری نسبت به سال گذشته 
حدود ١٠٠ درصد افزایش پیدا کرده است.توکلی ادامه داد: به همین منظور واحد تاسیسات سازمان پایانه ها در 
راستای اصلاح شبکه روشنایی با نصب چراغ های کم مصرف SMD علاوه بر محوطه بیرونی پایانه مسافربری 

کاوه، سالن های داخلی پایانه های کاوه، صفه، جی و زاینده رود را نیز اصلاح کرده است. 
 

پایانه دارک زینبیه ساماندهی می شود
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه گفت: با توجه به مشکلات زیرساختی و آسفالت پایانه 
دارک زینبیه که موجب وارد شدن خسارت به اتوبوس و در مواردی آسیب به شهروندان شده بود، رفع این 
مشکل در دستور کار قرار گرفت.داوود بحیرایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: با توجه به لزوم توسعه 

کمی و کیفی خدمت رسانی حوزه حمل ونقل عمومی، فعالیت هایی از سوی شهرداری ها انجام می شود.
وی افزود: پایانه هایی در سطح شهر وجود دارد که خطوط اتوبوسرانی به آن ختم شده است یا مسیر خط 
از آن آغاز می شود؛ یکی از پایانه های اتوبوسرانی اصفهان، دارک زینبیه واقع در منطقه ۱۴ شهرداری است.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه خاطرنشان کرد: با توجه به مشکلات زیرساختی و 
آسفالت پایانه دارک زینبیه که موجب وارد شدن خسارت به اتوبوس و در مواردی آسیب به شهروندان شده 

بود، رفع این مشکل در دستور کار قرار گرفت.

اخبار

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان:

شهروندان اطلاعات پروژه های ناژوان را از فضاهای غیرکارشناسی نگیرند

مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان گفت: از شهروندان درخواست داریم 
که اطلاعات و نیازمندی های پروژه هــا را از این مدیریت بگیرند، نه از 
فضاهای غیرکارشناسی، زیرا ممکن است افراد ناآگاه شیرینی خدمت 

به مردم را به دغدغه و نگرانی تبدیل کنند.
مهدی قائلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: در ادامه سلســله 
جلسات هم اندیشی و نشست های صمیمانه با مردم محلات ناژوان و 
در راستای استماع و رفع مشکلات شهروندان جلسه پرسش و پاسخ 
در محله جلالان ناژوان با حضور اقشــار مختلف مردم برگزار شــد و 

مسئولان مدیریت ناژوان پای صحبت های آن ها نشستند.
وی افزود: در این جلسه حدود پنج ساعته، موضوعات مختلفی از قبیل 
ترافیک، عمران، زیباســازی و فضاهای ورزشی مورد بحث و بررسی 
قرار گرفــت و در عین حال خبرهای خوش در مــورد افتتاح پروژه ها، 
فعالیت های در دست اقدام و پروژه های در شرف کلنگ زنی به اطلاع 
ساکنان محله جلالان رسید و به شــبهه ها و نگرانی های آن ها، پاسخ 

داده شد.
مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان با اشاره به شــفافیت در تمام ابعاد 
مدیریت این عرصه خاطرنشــان کرد: صادقانه به شــهروندان گفتیم 
که از شما جدایی نداریم و به صورت مســتقیم در خصوص اقدامات 
و روند آن به صحبت می نشــینیم.قائلی افزود: برای تمام مشکلات 
مجموعه ناژوان، به ویژه محله جــلالان برنامه های کوتاه مدت، میان 

مدت و بلندمدت تعریف شــده که همکاران مدیریت ناژوان با همین 
بضاعت از لحاظ نیروی انسانی در بهترین سطوح کارشناسی موارد را 

پیگیری می کنند.
مدیر ناژوان شهرداری اصفهان با اشــاره به طرح تصفیه خانه ناژوان 
گفت: این طرح به جــرأت یکی از ماندگارترین طرح هایی اســت که 
به لحاظ زیســت محیطی اثرات ویژه و مثبتی برای این عرصه خواهد 
داشت و از شهروندان درخواســت کردیم اگر پیشنهادی دارند مطرح 
کنند تــا مدیریت نــاژوان در قالب کار کارشناســی بــه دنبال تحقق 

خواسته های آن ها باشد.
وی افزود: به همه شهروندان محله جلالان اطمینان می دهم که تمام 
تصمیمات مدیریت ناژوان به نحو احســن منتفع و مطلع خواهند بود 
و این درخواست را داریم که اطلاعات و نیازمندی های فعالیت ها را از 
این مدیریت بگیرید، نه از فضاهای غیرکارشناسی، زیرا ممکن است 
افراد ناآگاه شیرینی خدمت به مردم را به دغدغه و نگرانی تبدیل کنند؛ 
این نشســت های هم اندیشــی مردمی در محله های مختلف ناژوان 

مستمر و ادامه دار خواهد بود.
به گزارش ایمنا، این جلسه مصوباتی داشــت که به رؤسای ادارات و 
مســئولان مدیریت ناژوان ابلاغ و از اهالی محله جلالان خواسته شد 
در ارتباط مستقیم با مســئولان مرتبط، پیگیر مصوبات برای تحقق آن 

باشند تا به خروجی مؤثر و مورد قبول دست پیدا کنیم.
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مهلت تبدیل رای تخریب ساختمان های غیر مجاز در اصفهان 
رو به پایان است

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: ساختمان هایی که مشمول احکام کمیسیون ماده ۱۰۰ و 
رای تخریب تا قبل از سال ۱۴۰۰ را داشتند؛ تا پایان دی ماه سال جاری مهلت پرداخت جریمه دارند.

به گزارش ایرنا، محمد نورصالحی روز پنجشنبه در گفت وگو با ایرنا در مورد جلسه این هفته کمیسیون 
تلفیق شورای شهر اصفهان اظهار کرد: یکی از مشکلات مردم و شهرداری موضوع مالکان ساختمان های 
غیرمجازی بود که پس از تصویب مجلس شورای اسلامی مالکان می توانستند به صورت غیر حضوری 
با استفاده از فرصت بند »ت« تبصره ۶ قانون بودجه ۱۴۰۲ برای رفع تخلف ساختمان خود استفاده 
کنند.وی با اشاره به اینکه بیشتر این ساختمان ها رای تخریب از کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری را گرفته 
اما به هر دلیلی امکان اجرای آن نیست،افزود: در صورتی که ساختمانی سه شاخص شهرسازی،ایمنی 
و ایستایی آنها مورد تایید قرار گرفته است طبق قانون قابلیت تبدیل جریمه به جای تخریب را دارند و 
اکنون فرصت دارند که جریمه آن را پرداخت کنند.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: 
مهلت این طرح تا پایان دی امسال و به صورت کشوری برای تمامی کلان شهرها در نظر گرفته شده 
است که البته ما درخواســت تمدید داشته ایم؛ اما تمدید آن باید از ســوی مجلس شورای اسلامی 
اعلام شود.وی تاکید کرد: شهروندانی که مشمول این طرح تخریب شده اند هر چه زودتر برای رفع 
آن مراجعه کنند چرا که پس از تعیین مهلت قانونی اجرای رای تخریب حتمی اســت.نورصالحی در 
ادامه صحبت های خود گفت: برخی نقاط شهر توسعه ساختمانی و تجاری داشته اند؛ اما از بعد کاربری 
فرهنگی و مذهبی کمبود دارند که این نقاط در شهرداری به عنوان چشمه های نورانی شهر مورد توجه 
قرار گرفته و در بودجه پیش بینی شده که توسعه پیدا کند که در هشت ماه گذشته خدمات شایسته ای 
به این نقاط شده است.وی در بخشی از صحبت های خود به توســعه شهر هوشمند و حوزه سامانه 
مردمی و اجرای فیبرنوری اشاره کرد و گفت: طبق دستور دولت کل متقاضیان مسکونی و تجاری باید 
مشترک فیبر نوری شوند که از خدمات اینترنت پر سرعت استفاده کنند که در این راستا مدیریت شهری 

جلساتی را با وزارت ارتباطات داشته است. 
 

در جلسه شورای راهبری برنامه جامع شهر اصفهان تاکید شد:

برنامه جامع شهر در زمان بهینه تدوین شود
در نخستین جلسه شورای راهبری مرحله دوم برنامه جامع شــهر اصفهان با نگرش و روش نوین، 
مواردی همچون توجه اعضای شــورای راهبری به تعهدات زمانی خود، هماهنگی، همفکری و وفاق 
بین بازیگران، پایبندی به زمان بندی بهینه تهیه و نگاه به مشاور به عنوان مشاور همه شهر مطرح شد.

نخستین جلسه شورای راهبری مرحله دوم برنامه جامع شهر اصفهان با نگرش و روش نوین، با حضور 
نمایندگان دستگاه های دولتی، شورای اسلامی شهر و شهرداری اصفهان و تشکل های بخش خصوصی 
و مردمی در سالن جلسات اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان برگزار شد.ابتدا نمایندگان اداره کل راه 
و شهرسازی به تبیین ضرورت تهیه برنامه جامع و فرآیند انتخاب مشاور مرحله دوم پرداختند؛ فرآیند 
انتخاب مشاور با مشارکت اداره کل راه و شهرسازی، استانداری، سازمان مدیریت و برنامه ریزی، شورای 
اسلامی شهر و شهرداری اصفهان انجام شده و شرکت مشاور فرنهاد برای این موضوع انتخاب شده 
است.شرکت مشاور فرنهاد دارای رتبه نخست شهرسازی است و از همراهی جمعی از اساتید صاحب نام 
دانشگاه ها و مراکز علمی_پژوهشی صاحب نام استان برخوردار است، که به عنوان مشاور مرحله دوم 
انتخاب شده و به گفته مدیرعامل این شرکت، فرآیند تهیه برنامه آغاز شده و با همکاری شورای راهبری با 
سرعت بیشتری ادامه پیدا خواهد کرد.در ادامه، نماینده شورای اسلامی شهر گزارشی از روند طی شده 
برنامه در مرحله اول و خروجی های آن ارائه کرد و تبیین ویژگی های نگرش و روش نوین تهیه برنامه، 
جایگاه شورای راهبری، اهمیت مشارکت، روند تحلیل مشکلات، مطلوبیت ها و ظرفیت های شهر، 
همچنین کلان روندهای حاکم بر آن مطرح و چشــم اندازی که در مرحله اول برای شــهر اصفهان با 

مشارکت شش هزار نفر از سهم داران )ذی نفعان( تهیه شده بود، بیان شد.

بامسئولان 

دبیرکل مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران:

نگاه حاکمیت به حوزه مدیریت شهری در تمام قوا تغییر کند

خبر روز 
رییس اداره فرهنگی آموزش و 

پرورش اصفهان:
مسئولیت اعزام دانش آموزان 
به مراکز فاقد مجوز اردو ، برعهده 

مدیر مدرسه است
رییس اداره فرهنگی، هنری، اردوها و فضاهای 
پرورشــی آموزش و پرورش اصفهــان گفت: 
مســئولیت اعزام دانش آموزان بــه مراکز فاقد 
مجــوز برگــزاری اردو، برعهده مدیر مدرســه و 
متقاضی اردوســت.به گــزارش ایرنا، مرتضی 
شکری در جلســه  بررســی وضعیت برگزاری 
اردوهای دانش آمــوزی در اصفهــان افزود: با 
توجه به مصوبــات »کمیته هماهنگی و نظارت 
بر فعالیت های مکمل دانش آموزی اســتان«، 
مراکز مجاز اردویی به مــدارس و مراکز نواحی 

و مناطق ۴۱ گانه استان اصفهان معرفی شدند.
وی اظهار داشــت: در این مرحلــه بازخوردهای 
اردویی مدارس از نحوه عملکــرد مجموعه های 
معرفی شــده، به اداره فرهنگی، هنــری، اردوها 
و فضاهــای پرورشــی آموزش و پــرورش ارائه 
خواهد شــد تا زمینه بسترســازی مناسب تری 
برای دانش آمــوزان فراهم شــود.رییس اداره 
فرهنگی، هنری، اردوها و فضاهای پرورشی اداره 
کل آموزش و پرورش اصفهان افزود: مراکز معرفی 
شده مجاز به ورود به مدارس برای انجام تبلیغات 
و بازاریابی نیستند و هرگونه تصمیم گیری برای 
استفاده از خدمات مراکز با مصوبه شورای مدرسه 
امکان پذیر است.وی با اشــاره به این که تمدید 
فعالیت مراکز یاد شده منوط به رضایت مدیران 
اردو و عمل به تعهدات مراکز مربوطه است، گفت: 
رعایت روزهای زوج برای دختران با فرم آموزشگاه 
و روزهای فرد برای پسران الزامی است.شکری 
یادآور شــد: اعزام دانش آموزان به ســینماهای 
ســطح شــهر اصفهان به جز ســینما فرهنگیان 
ممنوع و برای سایر شهرها با هماهنگی معاونت 
پرورشی و تربیت بدنی ادارات مناطق، صرفا برای 
دانش آموزان همان منطقه، بلامانع است.وی بیان 
داشت: مراکزی که مشخصات آن ها در فهرست 
اعلامی جهت اردو نیســت؛ می توانند برای اخذ 
مجوز به اداره فرهنگی هنری این اداره کل مراجعه 
کنند.اکنــون حدود یک میلیــون دانش آموز در 
پنج هزار و ۶۰۰ واحد آموزشــی در استان اصفهان 

مشغول به تحصیل هستند.

اجتماع دختران حاج 
قاسم در اصفهان

اجتماع دختران حاج قاسم همراه با 
تجلیل ازمنتخبان جشنواره ستاره ها 
در اصفهــان برگــزار شــد. دراین 
گردهمایی ، دختران غیور اصفهانی 
دور هم جمع شــدند تا پای بندی 
خود را به آرمان های نظام مقدس 

اسلامی فریاد بزنند.

عکس خبر

رییس کمیسیون عمران کلان شهرهای ایران:

معاونان عمرانی شهرداری کلان شهرهای ایران تجربیات خود را در اصفهان به اشتراک گذاشتند
رییس کمیسیون عمران کلان شــهرهای ایران گفت: اشــتراک تجربیات معاونان عمرانی شــهرداری کلان شهرها در اصفهان در راســتای رفع موانع عمرانی در 
سی وچهارمین نشست تخصصی معاونان فنی و عمرانی کلان شهرهای ایران انجام شد.محمد امین در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در حاشیه سی وچهارمین نشست 
تخصصی معاونان فنی و عمرانی کلان شهرهای ایران اظهار کرد: در این نشست تخصصی که در دو قسمت برگزار شــد و موارد مختلفی در خصوص رفع موانع و 
مشکلات پیش روی حوزه عمرانی کلان شهرها مورد بررســی قرار گرفت.وی افزود: در این نشست پیرامون اقدامات انجام شــده در رابطه با قانون درآمد پایدار 
شهرداری ها بحث و تبادل نظر شد و موارد مختلف به جمع بندی رسید، همچنین در خصوص نظام فنی اجرایی شهرداری تهران که قرار است توسط سایر کلان شهرها 
نیز مورد استفاده قرار گیرد، تحلیل و تقسیم کار انجام شد.معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز ادامه داد: در خصوص دیگر مشکلات کلان شهرها از جمله تامین 
مصالحی همچون قیر، سیمان و آرماتور نیز تبادل نظر انجام شــد تا از راه های مختلف بتوان مصالح مورد نیاز برای اجرای پروژه های کلان شهرها را تامین کنیم 

که تصمیمات لازم گرفته شد.امین بیان کرد: در نشست سی وچهارم مسائل دیگری مطرح و بحث و تبادل نظر پیرامون آن به نشست سی وپنجم موکول شد.

دبیرکل مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران گفت: 
یکی از تلاش هایی که این مجمــع انجام می دهد، 
تغییر نگاه حاکمیت به حوزه مدیریت شهری است و 
این اهمیت برای همه دست اندرکاران در قوه مقننه، 

مجریه و قضاییه لحاظ می شود.
احسان متولیان در حاشیه سی وچهارمین نشست 
تخصصی معاونان فنی و عمرانی کلان شهرهای ایران 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: مسائل مهم 
در مدیریت شهری و حوزه عمرانی شهرداری ها در 
این نشست به بحث و بررسی گذاشته شد و انتقال 
تجربه و راهکارهای شــهرداری های مختلف برای 
هماهنگی و هم راستا شدن در این حوزه مصوب شد.

وی افزود: یکی از موضوعات مهم حوزه شهرداری ها 
توجه و اهمیت به مدیریت شهری است که در هفت 

ماده و هفت اصل قانون اساسی توجه ویژه به شوراها 
و مدیریت شهری شده، اما در قوانین جاری اهمیتی 

به این حوزه داده نشده است.
دبیــرکل مجمع شــهرداران کلان شــهرهای ایران 
تاکید کرد: یکی از تلاش هایی که مجمع شهرداران 
کلان شــهرهای ایران انجام می دهــد، تغییر نگاه 
حاکمیت به حوزه مدیریت شــهری اســت و این 
اهمیت برای همــه دســت اندرکاران در قوه مقننه، 
مجریــه و قضاییــه لحــاظ می شــود تــا بتوانیم 
نقش بهتــری را در حــوزه مدیریت شــهری برای 

خدمت رسانی به شهروندان شاهد باشیم.
مشــاور شــهردار تهران ادامه داد: نکته دیگر که در 
مجمع شــهرداران پیگیر هســتیم موضوع نهضت 
تامین مالی شهر است در این راســتا در پایان ماه 

جاری یک نمایشگاه، همایش و پنل های آموزشی 
در مجموعه برج میلاد شهرداری تهران برگزار خواهد 
شد که حضور مدیران و کارشناسان ارشد مدیریت 
شهری از کلان شــهرهای کشــور را در آن خواهیم 

داشت.
متولیان تصریح کرد: در آن نشســت ها دوره هایی 
در خصوص آموزش لازم به مدیران شــهری برای 
ارتباط گیری با بازار ســرمایه و جــذب منابع خرد 
شــهروندان برای توسعه و ســرعت دادن به انجام 

پروژه های شهری برگزار خواهد شد.

عکس: ایمنا
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آگهی مناقصه 

علی اصغر حاج حیدری – شهردار خمینی شهر  م الف: 1610517

شهرداری خمینی شهر در نظر دارد: بلوک فرش بلوار امیر کبیر،  خیابان سفیر امید و خیابان مدنی ثبت در سامانه تدارکات دولت به شماره 2002093298000039 

مورخه 1402/8/29 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.
 کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان 

امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

تاریخ انتشار فراخوان: 1402/09/04
مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/09/12

مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/09/22
زمان بازگشایی پاکت ها: 1402/09/23

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار: ضمانتنامه بانکی یا سپرده نقدی
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: خمینی شهر میدان قدس شهرداری مرکزی 33641415

نوبت اول

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

فولاد مبارکه در میان شرکت های فولادی بالاترین حاشیه سود با کمترین نوسان را دارد

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با اشاره به ســودآوری فولاد مبارکه گفت: بخش اصلی این سود به دلیل 
سرمایه گذاری هدف مندی است که در این مجموعه صورت گرفته است. فولاد مبارکه در میان شرکت های 
فولادی بالاترین حاشیه سود با کمترین نوسان را دارد. نوســان حاشیه سود فولاد بین 35 تا 55 درصد 

است که علت آن تولید از سنگ تا رنگ و سرمایه گذاری در بالادست و پایین دست است.
محمدیاســر طیب نیا، با اشــاره به ســودآوری فولاد مبارکــه گفت: بخــش اصلی این ســود به دلیل 
سرمایه گذاری هدف مندی است که در این مجموعه صورت گرفته است. فولاد مبارکه در میان شرکت های 
فولادی بالاترین حاشیه سود با کمترین نوسان را دارد. نوســان حاشیه سود فولاد بین 35 تا 55 درصد 

است که علت آن تولید از سنگ تا رنگ و سرمایه گذاری در بالادست و پایین دست محسوب می شود.
به نقل از ایراسین، محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در نشست صمیمانه فعالان بازار 
ســرمایه با مدیران فولاد مبارکه اظهار داشت: ســاخت فولاد مبارکه از دهه 60 و در اوج جنگ تحمیلی با 
حضور کارشناسان و تجهیزات اروپایی آغاز شد و در ســال 71 با 2.5 میلیون تن تولید خود را شروع کرد. 
وی ادامه داد: دهه 70 دهه تکمیل شرکت در بخش های مختلف بود و رفته رفته مدیران داخلی در کنار 

کارشناسان خارجی آموزش دیدند و حضور کارشناسان خارجی کمرنگ شد.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه دهه 80 آغاز توسعه فولاد مبارکه بود، افزود: امروز شاهد تولید 
10 میلیون تن در این شرکت هستیم. وی با بیان اینکه در دهه 90 نهضت بومی سازی قطعات و تجهیزات در 
فولاد مبارکه آغاز شده است، اضافه کرد: امروز این مجموعه بزرگ ترین تولیدکننده فولاد در جنوب غرب 
آسیا و شــمال آفریقا و همچنین تولیدکننده برتر جهان در حوزه آهن اسفنجی به میزان 11.4 میلیون تن 
است. طیب نیا با اشاره به وابستگی 3 هزار و 500 واحد صنعتی به فعالیت فولاد مبارکه گفت: 430 هزار 

میلیارد تومان ارزش فعلی فولاد مبارکه است که رفته رفته افزایش می یابد.

   چشم انداز گروه فولاد مبارکه در افق 1410

طیب نیا با بیان اینکه امروز چالش های زیادی را در فولاد مبارکه داریم، افزود: تامین مواد اولیه، تامین 
انرژی، برق و گاز، ظهور رقیبان در داخل و خارج از کشــور و … از جمله این چالش هاســت. مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه در صورت برطرف نشدن چالش ها با مشکلاتی در تولید مواجه خواهیم 
شد، افزود: بر این اساس، 5 راهبرد اصلی استفاده حداکثری و اقتصادی از ظرفیت های تولید با تمرکز بر 
تولید محصولات ویژه، توسعه متوازن زنجیره ارزش و زیرساخت های مورد نیاز، توسعه نوآوری و فناوری، 
توسعه سرمایه های انسانی و ارتقای بهره وری و دلبستگی کارکنان و توسعه پایدار اقتصادی، اجتماعی، 
زیست محیطی و حکمرانی در دستور کار است.وی با بیان اینکه ما در تولید محصولات تغییر رویکرد دادیم 
و به دنبال تولیدات جدیدتر حرکت کرده ایم، افزود: در این راستا استفاده از فناوری و نوآوری را در دستور 
کار داریم و توسعه سرمایه انسانی، توســعه پایدار و تبدیل شدن به فولاد سبز را دنبال می کنیم. طیب نیا 
با بیان اینکه درآمد 15 میلیارد دلار برای ســال 1410 را در دستور کار قرار داده ایم، افزود: به عنوان شرکت 

جهان تراز سعی داریم خودمان را در رده 20 شرکت برتر فولادی جهان قرار دهیم.

   استراتژی و سیاست های نوآوری فولاد مبارکه
وی با اشاره به فعالیت 110 شرکت زیرمجموعه در گروه فولاد مبارکه، گفت: اگر ما نتوانیم طی سال های 
آینده در برنامه ریزی، سرمایه گذاری و رویکردها از فناوری جدید استفاده نکنیم با مشکل رو به رو خواهیم 
شد و از این رو ما شرکت توسعه و نوآوری را به VC )صندوق های خطرپذیر( با سرمایه گذاری یک  هزار 
میلیارد تومانی تبدیل کردیم. طیب نیا ادامه داد: همچنین در حوزه استفاده از فناوری و نوآوری 5 مرکز 

نوآوری را در دانشگاه های برتر کشور راه اندازی کرده و با 15 دانشگاه قراداد همکاری داریم.
وی اضافه کرد: شرکت MSTID )شرکت پشتیبانی و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه( بالغ بر 1200 
طرح دانشگاهی را بررسی و بر روی 400 طرح دانشجویی ســرمایه گذاری کرده است تا بتوانیم طی سه 
سال طرح ها را به تشکیل حلقه های استارتاپی برسانیم؛ از سویی نیز باید توجه داشت که سرمایه گذاری 

خطرپذیر را در دستور کار داریم و تاکنون در 24 مورد این نوع سرمایه گذاری را داشته ایم.
وی همچنین به پروژه تصفیه فاضلاب فولاد مبارکه اشــاره کرد و گفت: در حال حاضر پساب فاضلاب 9 
شهر اطراف فولادمبارکه را جمع آوری و با راندمان 90 درصد در خط تولید مورد استفاده قرار می دهیم که 

با اجرای این طرح 50 درصد از نیاز آبی ما برطرف شده است.

   پروژه های زیست محیطی و تامین آب
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه افزود: با اجرای طرح های آبی و زیست محیطی و به ویژه اجرای طرح 
انتقال آب از دریای عمان طی 5 سال برداشــت آب از زاینده رود را به صفر  می رسانیم. وی همچنین به 
اجرای پروژه نیروگاه خورشیدی 600 مگاواتی شرق اصفهان اشــاره کرد و افزود: این پروژه در زمینی به 
مساحت 1200 هکتار در دستور کار است، صفحات خورشیدی وارد کشور شده و قرار است تا ابتدای سال 
آینده فاز اول به بهره برداری برسد.طیب نیا ادامه داد: همچنین نیروگاه بادی 200 مگاواتی را برای سنگان 
دنبال می کنیم. طیب نیا با بیان اینکه ما در بخش های مختلف ســرمایه گذاری داشته ایم، افزود: برخی 
از ما سوال می پرسند در خصوص ســرمایه گذاری ها؛ اما همه آنها توجیه های خود را دارد و رویکردهای 

زیست محیطی ما را پوشش می دهد.

   پروژه های نیروگاهی در راستای کاهش انتشار دی اکسید کربن
وی گفت: اصفهان از آلوده ترین شهرهای کشور اســت و با راه اندازی نیروگاه سیکل ترکیبی از تولید 2.5 
میلیون تن گاز گلخانه ای جلوگیری می شود. مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه 55 میلیون تن 
ذخیره سنگ آهن به دست آوردیم و 25 میلیون تن نیز دارایی ملکی ماست و از این رو مشکلات تامین 
مواد اولیه را برطرف کردیم، گفت: 90 هزار میلیارد تومان پروژه در شرکت فولاد مبارکه در حال بهره برداری 

است و امسال در این پروژه ها 21 همت سرمایه گذاری خواهیم داشت.

   حاشیه سود بالا و نوسان کمتر سودآوری
وی ادامه داد: بارها در خصوص سود فولاد مبارکه سوال شده اســت و باید توجه داشت که بخش اصلی این سود 
به دلیل سرمایه گذاری هدف مندی است که در این مجموعه صورت گرفته اســت. سودآوری شرکت فولاد مبارکه 
ناشی از رانت نیست بلکه به واسطه سرمایه گذاری های هدفمند این مجموعه در کل زنجیره فولاد و سودی پایدار و 
برای سهام داران قابل اطمینان است. هیچ شرکتی در کشور به اندازه فولاد مبارکه در حوزه های انرژی و حمل ونقل 
سرمایه گذاری نکرده است. فولاد مبارکه در میان شــرکت های فولادی بالاترین حاشیه سود با کمترین نوسان را 
دارد. طیب نیا اضافه کرد: نوسان حاشیه سود ما بین 35 تا 55 درصد است و ما از سنگ تا رنگ و از حوزه معدنی و 
سرمایه گذاری در بالادست و پایین دســت انجام داده ایم. وی گفت: ما در حوزه انرژی، حمل و نقل و به ویژه ریلی 
سرمایه گذاری کرده ایم، همچنین باید توجه داشت که این سرمایه گذاری بزرگ صنعتی با سود پایدار و قابل اتکاست.

   سرمایه گذاری بر محصولات ویژه
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه هدف گذاری ما سرمایه گذاری بر  محصولات ویژه است، ادامه 
داد: امسال سعی داریم از ظرفیت 10.2 تن بگذریم. ما عقب افتادگی مان را جبران کردیم و از برنامه فروش، 
درآمد نسبت به بودجه و … جلو هستیم. وی گفت: با ورود روسیه به بازارهای مشترک چالش های زیادی 
داشتیم؛ اما ما به واسطه برتر بودن کیفیت توانستیم بازار خودمان را حفظ کنیم. طیب نیا تولید با کیفیت را 
دیگر رمز سودآوری فولاد مبارکه اعلام کرد و گفت: مصرف کنندگان داخلی نیز مشتریان دائمی هستند. وی 
با بیان اینکه 100 هزار قطعه، تجهیز و ماده مصرفی در فولاد مبارکه تولید شده است، افزود: امسال تاکنون 
734 قطعه تولید کرده ایم وســعی داریم تا یک هزار و 300 مورد تا پایان سال برسیم.طبق گفت وگوهایی 
که با مشتریان مان داشته ایم کیفیت محصولات فولاد مبارکه نسبت به محصولات چین و روسیه و رقبای 
بازارهای مشترک به مراتب بالاتر است که در همین راستا اقدام به تولید محصولات جدید و گریدهای ویژه 
داشته و این سیاست را ادامه می دهیم.مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه توسعه پایدار در دستور 
کار است، افزود: هدف گذاری در این زمینه داشــته ایم و منافعی را تعریف کرده ایم. وی با بیان اینکه سال 
گذشته فقط در فولاد مبارکه به غیر از گروه، 6 هزار نفر اشتغال ایجاد کردیم، ادامه داد: این موضوع را با رییس 

جمهور در میان گذاشتم و این عدد در باورشان نمی گنجید.

مدیر عامل آبفای استان اصفهان خبرداد:

احداث 7  مخزن زمینی آب  در  جهاد آبرسانی اصفهان
رییس روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اصفهان خبرداد:

توزیع ۸0 درصد گاز مایع در اصفهان به صورت الکترونیکی

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان اعلام کرد:

  برگ زرینی درادامه ارائه خدمات به مردم استان و تامین درآمدهای پایدار 
شهری در راستای ارائه خدمات مطلوب شهری

رییس روابط عمومی شــرکت ملی پخش فرآورده هــای نفتی منطقه اصفهان 
گفت: 80 درصد گاز مایع در اصفهان بصورت الکترونیکی توزیع می شود.رییس 
روابط عمومی شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقــه اصفهان گفت: 
توزیع گاز مایع به صورت الکترونیکی و ثبت نام در ســامانه »سدف« در استان 
به حدود 80 درصد رســید و 850 عامل توزیع در این زمینه فعالیت دارند.بهمن 
علی پور افزود: توزیع الکترونیکی گاز مایع از طریق ثبت نام در سامانه درخواست 
فرآورده های نفتی )سدف( به طور جدی از ابتدای امسال پیگیری و اجرا شد و 
تا نیمه نخست امسال در استان اصفهان به حدود 50 تا 60 درصد و در ابتدای آذر 
به 80 درصد رسید.وی گفت:  شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی بر اساس 
آیین نامه اجرایی تبصره 14 قانون بودجه ســال 1401 هیــات وزیران موظف به 
ســاماندهی عرضه گاز مایع به روش توزیع الکترونیکی بــا کارت بانکی و ثبت 
نام در سامانه درخواست فرآورده های نفتی )سدف( شد.علی پور با بیان اینکه 
منطقه اصفهان دارای 15 شرکت اصلی توزیع کننده گاز مایع با حدود 850 عامل 
توزیع در سطح استان است، اضافه کرد: روزانه حدود 200 تن گاز مایع در سطح 
استان توزیع می شود.وی، نرخ مصوب هر سیلندر 11 کیلویی گاز مایع را 279 هزار 
ریال اعلام و تاکید کرد: مســئولیت کنترل و نظارت بر نرخ و عرضه سیلندر های 
گاز مایع بر عهده ســازمان صنعت، معدن و تجارت اســت.علیپور توضیح داد: 
در روش الکترونیکی، هزینه خرید ســیلندر های گاز مایع بــه قیمت یارانه ای 
و در کارت بانکــی خانوار های محروم از گاز طبیعی و ســایر مصرف کنندگان در 
بخش های خدماتی، صنفی، صنعتی، کشــاورزی و مراکز درمانی و مذهبی که 
در سامانه »درخواست فرآورده های نفتی« )سدف( ثبت نام کرده و مورد تایید 

دستگاه های متولی و شرکت ملی پخش فراورده های نفتی قرار گرفتند، شارژ 
خواهد شــد.وی خاطرنشــان کرد: برای خانوار هایی که از گاز شهری و طبیعی 
محرومند و خودرو های »ال پی جی سوز« ماهیانه معادل هزینه چهار سیلندر 11 
کیلویی به طور مستقیم در کارت بانکی آن ها شارژ می شود.علیپور اظهار داشت: 
بر اساس ابلاغیه جدید شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی، توزیع گاز مایع 
به مصرف کنندگانی که مشمول دریافت گاز مایع با قیمت یارانه ای نیستند و در 
سامانه »سدف« ثبت نام نکرده اند از ابتدای آذر امسال با قیمت اعلامی ماهانه 
بر اساس فوب خلیج فارس( انجام خواهد شد.وی  تاکید کرد: مصرف کنندگانی 
که از گاز طبیعی بی بهره و مشــمول دریافت گاز مایع یارانه ای هستند، همچنان 
مانند گذشــته می توانند گاز مایع مورد نیاز خود را با نرخ یارانه ای و بدون تغییر 

قیمت دریافت کنند.

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با ابراز خرسندی از واریز عوارض ارزش افزوده 
به حساب 113شــهرداری، 849دهیاری و   24   فرمانداری و امورعشایر سطح 
استان اصفهان  اظهار داشت: در 8 ماهه نخست امسال بالغ بر 7 هزار و هفتصد و 
پنجاه میلیارد تومان از محل عوارض مالیات بر ارزش افزوده به حساب شهرداری  
ها، دهیاری  ها، فرمانداری  ها و اداره کل عشایر واریز شده است.وی افزود: این رقم 
در 8 ماهه سال گذشته مبلغی حدود 6 هزار میلیارد تومان برآورد شده بود و می 
توان گفت میزان وصولی هشت ماهه سال جاری نسبت به دوره مشابه سال قبل، 
30 درصد رشد داشته است و این موضوع از جهت تامین درآمدهای پایدار برای 
مدیریت خدمات شهری حائز اهمیت است.مدبرنیا  دربخش دیگری از صحبت 
های خودبا اشاره به برنامه ریزی به عمل آمده درراستای تامین درآمد پایدار جهت 
ارائه خدمات شهری بیان داشت: با همت وهمراهی پرسنل امورمالیاتی سطح 
استان توانستیم در آبان ماه سال جاری ضمن رسیدگی به پرونده های شرکتهای  
بزرگ  در مبحث مالیات برارزش افزوده بالغ بر  هــزار و پانصد میلیارد تومان به 

حساب شهرداری ها، دهیاری ها، فرمانداری ها و امورعشایر سطح استان واریز 
کنیم و امید داریم بتوانیم روند صعودی واریز عوارض ارزش افزوده را جهت ایجاد 

رفاه اجتماعی برای شهروندان شتاب بیشتری دهیم .

مدیر عامل آبفای اســتان اصفهان گفت: احداث 5 باب مخزن زمینی آب در 
شهرستان های نایین، فریدونشهر و ســمیرم در قالب طرح جهاد آبرسانی به 
روستاهای دارای تنش آبی استان به پیشرفت فیزیکی 95 درصد رسیده است.
حسین اکبریان در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در اصفهان با اشاره به احداث 
هفت باب مخزن زمینی آب در قالب طرح جهاد آبرســانی در شهرستان های 
نایین، فریدونشهر و سمیرم اظهار داشــت: انتظار می رود تا نیمه های آذر ماه 
عملیــات اجرایی احداث 5 باب مخــزن از 7 مخزن تکمیل شــود و عملیات 
احداث مخزن 500 مترمکعبی مجتمع کیفته گیوه ســین در سمیرم60 درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است.وی با اشاره به احداث 2 باب مخزن در مجتمع 
لای سیاه نایین بیان کرد: احداث مخازن آب در روستاهای کبرآباد و رحیم آباد 
در نایین که عملیات اجرایی آن در اوایل مرداد ماه آغاز شده هم اکنون به مراحل 
پایانی رسیده است این درحالیست که ظرفیت مخزن روستای کبرآباد 100 متر 
مکعب وظرفیت مخزن روســتای رحیم آباد 50 مترمکعب است.مدیر عامل 
آبفای استان اصفهان افزود: از ابتدای شهریور ماه سال جاری عملیات احداث 
یک باب مخزن 500 مترمکعبی در مجتمع کوهستان – بهارستان اجرایی شده 
که تا کنون به پیشرفت 30 درصدی رسیده است.وی به احداث مخازن آب در 
شهرستان فریدونشهر در قالب طرح جهاد آبرسانی پرداخت و خاطرنشان کرد: 
عملیات احداث 2 مخزن در مجتمع روستایی پیشکوه فریدونشهراز نیمه های 
تیرماه ســال جاری در روستاهای ســکان با ظرفیت 300 متر مکعب و مزرعه 

سیب با ظرفیت 200 متر مکعب آغاز شده که هم اکنون به مراحل پایانی رسیده 
است.مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان با اشــاره به عملیات اجرایی دو باب 
مخزن در شهرستان سمیرم خاطر نشــان کرد: مخزن مجتمع آبرسانی پادنا 
علیا واقع در روســتای نورآباد با ظرفیت 300 متر مکعــب که عملیات اجرایی 
آن در اواخر خرداد ماه ســال جاری آغاز شــده در آذر ماه تکمیل می شود این 
درحالیست که همچنان عملیات احداث مخزن 500 متر مکعبی مجتمع کیفته 

گیوه سین ادامه دارد.
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